
Türk Standartları Enstitüsü 
(TSE) Başkanı Prof. Dr. Adem 
Şahin, İnönü Üniversitesinin 
almaya hak kazandığı TSE 
ISO 9001 Kalite Yönetim 
Sistemi Belgesi’nin iki 
açıdan büyük önem taşıdığını 
belirterek şunları söyledi: 
“Birincisi, böyle bir çalışmanın 
bir liderlik olmadan, buna 
inanmış bir takım kurmadan 
ve bir kurumsal inanç tesis 
edilmeden yapılabilecek 

bir çalışma olmaz. İkincisi 
ise eğitim kuruluşları 
ulusal ve uluslararası 
alanda akreditasyon, kalite, 
sıralama gibi belli ölçülerde 
ayrıştırılıyor.” 
İnönü Üniversitesi Strateji 
Geliştirme Daire Başkanı 
Birol Kılıçaslan, İnönü 
Üniversitesinin 2017-2018 
eğitim ve öğretim yılını 
‘Kalite Yılı’ ilan ettiğini, 2018 
yılından itibaren de kalite 

yönetim sistemi belgelendirme 
faaliyetlerine başladıklarını 
söyledi. Kalite belgesinin 
İnönü Üniversitesi’ni ulusal 
ve uluslararası alanda daha 
üst seviyelere çıkaracak 
bir araç olduğunu söyleyen 
Kılıçaslan “Biz bu aracı tüm 
çalışanlarımızla kullanarak 
üniversitemizi sürekli 
geliştireceğiz. Bu belge bizi 
kalite yönetim sistemi anlayışı 
doğrultusunda hareket eden bir 

üniversite hâline getirecektir.”
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay, İnönü 
Üniversitesi’nin Türkiye’nin 
köklü üniversitelerinden birisi 
olduğunu, akademik ve idari 
olmak üzere toplamda 6 bine 
yakın çalışanının, 42 bine 
yakın da öğrencisi olduğunu 
bunun da üniversitenin gücü ve 
zenginliği olduğunu söyledi. 

İ N Ö N Ü  Ü N İ V E R S İ T E S İ  İ L E T İ Ş İ M  FA K Ü LT E S İ  U Y G U L A M A  G A Z E T E S İ Aral ık  2019 -  Ocak 2020 
Sayı:  52

10 Aralık İnsan Hakları 
Günü Paneli 

Âşık Veysel Konseri 

“Deyimler Konuşuyor 
Tiyatrosu

Satranç Kupaları Sahiplerini 
Buldu

“Türkiye’deki Nitelikli İş 
Gücü Eksikliğini Gidereceğiz”

Rektörler Çalıştayı’nda, Doğu Anadolu, Güney Doğu Anadolu 
ve Karadeniz’e kıyısı olan üniversiteleri bir araya getirmeyi ve 
bölgesel sorunları tartışmayı amaçladıklarını vurgulayan Yüksek 
Öğretim Kurulu (YÖK) Üyesi Prof. Dr. Muammer Yaylalı, 
rektörlerin sunumlar yaparak çalıştaya katkı sunduklarını 
belirtti. Sunumlar sonrasında söz konusu üniversitelerle ilgili 
verilerin ortaya çıktığını söyleyen Prof. Dr. Yaylalı, rektörlere ve 
akademik personele uygulanan anketten de önemli bilgiler elde 
ettiklerini söyledi.

Sayfa 3’te

Sayfa 12’de

Sayfa 13’te

İnönü üniversitesi İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Recep Karabulut, dekan 
yardımcıları Prof. Dr Ahmet Uğur ve Doç. Dr. Gökhan Tuncel 2019 yılında fakülte bünyesinde 
gerçekleştirilen etkinlikleri değerlendirdi.  2018 yılında Siyasal Bilimler Akademisi adıyla 
başlatılan etkinliğe 2019 yılında İktisat Akademisi ile Ülkeler ve Diplomasi Akademisi’nin de 
eklendiğini belirten Dekan Prof. Dr. Recep Karabulut, etkinliklerin birçok açıdan fayda sağladığını 
ve öğrencilerin ufuklarını genişlettiğini ifade etti.

Sayfa 6’da

Rektörler Çalıştayı

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesinden Etkinlik Rekoru

Sayfa 6’da Sayfa 14’te

Sayfa 9’da

İnönü Üniversitesi Rektörlük Senato Salonu’nda Türk Standartları Enstitüsü (TSE) Başkanı Prof. Dr. Adem 
Şahin’in katılımıyla TSE EN ISO 9001: 2015 Belgesi Takdim töreni gerçekleştirildi.

Sayfa 2’de

İnönü Üniversitesi Kalite 
Standartları Yönetim Sistemi 

Belgesini Aldı

Sayfa 5’te

Mavi Kapaklar Tekerlekli 
Sandalyelere Dönüşüyor 



02 Kampüs

Üniversitelerin ortak sorunlarını belirlemek amacıyla İnönü Üniversitesi’nin ev sahipliğinde ve Yüksek Öğretim Kurulu Üyesi Prof. 
Dr. Muammer Yaylalı’nın Koordinatörlüğünde düzenlenen “Rektörler Çalıştayı” düzenlendi.

İnönü Üniversitesi İlahiyat Fakültesi Prof. Dr. Zahit Aksu Konferans Salonunda Bilim Gençlik ve Fikir 
Topluluğu (BİLGEF) tarafından Gazeteci Yazar Abdurrahman Dilipak’ın konuşmacı olarak katıldığı 
‘Siber Teknoloji ve Küresel Tehditler’ adlı konferans  gerçekleştirildi. 

Rektörler Çalıştayı

Gazeteci -Yazar Abdurrahman Dilipak Öğrencilerle Buluştu

Rektörler Çalıştayı’nda, 
Doğu Anadolu, 

Güney Doğu Anadolu ve 
Karadeniz’e kıyısı olan 
üniversiteleri biraraya 
getirmeyi ve bölgesel 
sorunları tartışmayı 
amaçladıklarını vurgulayan 
Yüksek Öğretim Kurulu 
(YÖK) Üyesi Prof. Dr. 
Muammer Yaylalı, rektörlerin 
sunumlar yaparak çalıştaya 
katkı sunduklarını belirtti. 
Sunumlar sonrasında söz 
konusu üniversitelerle ilgili 
verilerin ortaya çıktığını 
söyleyen Prof. Dr. Yaylalı, 
rektörlere ve akademik 
personele uygulanan anketten 
de önemli bilgiler elde 
ettiklerini söyledi. Toplamda 
8 bin 600 akedemik personele 
uygulanan anketin: “eğitim- 
öğretim”, “araştırma-
geliştirme”, “üniversitelerin 
bilinirliği” ve “motivasyon” 
konularıyla ilgili olduğunu 
açıklayan Prof. Dr. Yaylalı 
şöyle konuştu: “Anketlerin 

hepsini toplayıp bir rapor 
haline getirdikten sonra 
YÖK’de tartışacağız, anketi 
hangi üniversitede yapıyorsak 
sadece o üniversitenin 
rektörü ile paylaşacağız. 
YÖK Başkanımız, Başkan 
Vekili ve ben Koordinatör 
olarak bu işi yapacağız.”. 
Pof. Dr. Muammer Yaylalı, 
İnönü Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay’ın 
çok güzel ev sahipliği 
yaptığını ve çalıştayda güzel 
çalışmaların ortaya çıktığını 
sözlerine ekledi. Çalıştay 
ile ilgili konuşan İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, 11-12 
Aralık tarihleri arasında Doğu 
Karadeniz, Doğu Anadolu 
ve Güney Doğu Anadolu 
Bölgesi’ndeki üniversitelerin 
rektörlerinin katılımı ve Prof. 
Dr. Muammer Yaylalı’nın 
koordinatörlüğünde yürütülen 
Rektörler Çalıştayı’nın söz 
konusu üniversitelerin ortak 
sorunlarını tespit etmeye 

ve bunlara çözüm önerileri 
getirmeye yönelik olduğunu 
söyleyerek şöyle konuştu: 
“Çalıştay kapsamında 
38 üniversitenin öğretim 
üyelerine anket çalışması 
yapıldı. Şimdiye kadar 
bu 38 üniversiteden 10 
bine yakın akademisyen 
anketi doldurmuş 
durumda. Rektörlere de 
anket uygulandı, hepsinin 
değerlendirilmesi sonucu 
bir rapor hazırlanacak. Prof. 
Dr. Muammer Yaylalı Hoca 
başkanlığındaki raportör 
ekip o raporu rektörlerle 
paylaşacak ve YÖK Genel 
Kurulu’nda bu çalıştayın 
raporu değerlendirilecek.” 
Son olarak Kızılay, 
YÖK Yürütme Kurulu 
Üyeleri’nin ve 38 rektörün 
çalıştaya katkı sağladığını, 
üniversiteyi gezdiklerini, 
şehrin güzelliklerini yakından 
tanıdıklarını ve şehre özgü 
tatlardan kendilerine ikram 
edildiğini ifade etti. Rektörler 

Çalıştayı’na katılan 38 
üniversitenin rektörleri ise 
şöyle: İnönü Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kızılay, Karedeniz Teknik 
Üniversitesi Rektörü adına 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Halil İbrahim Okumuş, 
Trabzon Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Emin Aşıkkutlu, 
Ağrı İbrahim Çeçen 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Abdulhalik Karabulut, 
Ardahan Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mehmet 
Biber, Kafkas Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Hüseyin 
Kapu, Recep Tayyip Erdoğan 
Üniversitesi Rektörü adına 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Ahmet İshak Demir, Avrasya 
Üniversitesi Rektörü adına 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Ersan Bocutoğlu, Atatürk 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ömer Çomaklı, Bayburt 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Selçuk Coşkun, Erzincan 
Binali Yıldırım Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Akın 
Levent, Erzurum Teknik 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Bülent Çakmak, Iğdır 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Mehmet Hakkı Alma, Bitlis 
Eren Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Erdal Necip Yardım, 
Muş Alparslan Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Fetih Polat, Van Yüzüncüyıl 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Hamdullah Şevli, 
Kilis 7 Aralık Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mustafa 
Doğan Karacoşkun, Siirt 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Murat Erman, Bingöl 

Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
İbrahim Çapak, Gümüşhane 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Halil İbrahim Zeybek, Fırat 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Kutbeddin Demirdağ, 
Hakkari Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ömer 
Pakiş, Malatya Turgut Özal 
Üniversitesi Rektörü adına 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. İsmet Yılmaz, Munzur 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Übeyde İpek, Artvin 
Çoruh Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Fahrettin Tilki, 
Giresun Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Yılmaz Can, Ordu 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ali Akdoğan, Adıyaman 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mehmet Turgut, Batman 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Aydın Durmuş, Gaziantep 
Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. 
Ali Gür, Dicle Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Talip Gül, 
Gaziantep İslam Bilim ve 
Teknoloji Üniversitesi adına 
Mühendislik Fakültesi Dekan 
Yardımcısı Doç. Dr. Ali 
Aytek, Harran Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Mehmet 
Sabri Çelik, Hasan Kalyoncu 
Üniversitesi Rektörü adına 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Yaşar Özbay, Mardin Artuklu 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. İbrahim Özcoşar, Sanko 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Güner Dağlı, Şırnak 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Mehmet Emin Erkan.

Haber: Hatice Yetmen,
 Kübra Yılmaz, Faruk Küçük

Konferansa, gazeteci 
yazar Abdurrahman 

Dilipak’ın yanı sıra, İnönü 
Üniversitesi İlahiyat fakül-
tesi Dekanı Prof. Dr. Fikret 
Karaman, Bilim Gençlik 
ve Fikir Topluluğu üye-
leri,  akademik personel 
ile öğrenciler katıldı. Kon-
feransa konuşmacı olarak 
katılan yazar Abdurrahman 
Dilipak, dünyadaki küresel 
tehditlerden bahsederek 
şunları söyledi: “Acaba nasıl 
bir dünyada doğduğumuzun 
farkında mıyız? İnsanlar 

yüzyıllar boyunca savaştı. 
Eskiden atom bombaları 
vardı, şimdi ise hidrojen 
bombaları havadaki oksi-
jeni tümüyle yok ediyor. I. 
Dünya Savaşı’nın ya da II. 
Dünya Savaşı’nın çıkmasına 
sebep olan olaylardan, rek-
abetten ve çatışmadan çok 
daha fazlası var. Biz burada 
birçok şeyin farkında değiliz 
ama Genon icat oldu, insa-
noğlu hücrenin içine girdi, 
DNA zinciri çözüldü. Artık 
her şey mümkün. İnsan ile 
hayvan arası ara formlar 

üretebiliriz. Siber teknoloji 
bizim yerimize düşünüyor. 
İnsanoğlu, saniyede 300 bin 
km hızla hareket eden bir 
sistem yönetiyor.”
“2025 yılı dijital bir yıl 
olacak”
 Yazar Abdurrahman Dili-
pak, 2025 yılının dijital bir 
yıl olacağını vurgulayarak, 
şu şekilde konuştu:”2025 
çok yakın, uzak değil. En 
iyisi siz yazılım öğrenmeye 
bakın. 2025’te çok keyifli 
bir şey olacak. Hayvanlarla 
konuşabilecekseniz. Böyle 

bir dünyaya hazır mıyız? 
Din algınız değişecek, çok 
farklı bir dünya geliyor. 
Eğer işin bir ucundan tut-
acaksanız, bu iş sizi heye-
canlandırabilir. Eğer siz bu 
işin içinde yoksanız korkun. 
Bütün dünya haberleşecek. 
Eskiden telefonunuzla şe-
hirler-arası konuşuyordunuz, 
şimdi ülke bazında konuşuy-
orsunuz.”
Konferans soru- cevap 
bölümüyle sona erdi.

HABER: Arzu Ergün



Kampüs 03

Beden Eğitimi ve Spor Materyalleri 
Sergisi Düzenlendi

İnönü Üniversitesi BESYO Kapalı Spor Salonunda 
düzenlenen ve Beden Eğitimi Fakültesi öğrencil-
eri tarafından hazırlanan “Beden Eğitimi ve Spor 
Materyalleri” sergisinde yer alan spor materyalleri 
Milli Eğitim Bakanlığına bağlı 25 okula verildi.
Sergiye, Rektör Yrd. Prof. 
Dr. Nusret Akpolat, Spor 
Bilimleri Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Cemal Gündoğdu, 
Eğitim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. İlhan Erdem, 
Milli Eğitim İl Müdürlüğü 
Şube Şefi Fatih Erdim, 
Milli Eğitim Bakanlığı 
Beden Eğitimi ve Spor dersi 
öğretmenleri, Materyaller 
dersi hocası Prof. Dr. Ahmet 
Kara, Beden Eğitimi ve 
Spor Öğretmenliği Bölüm 
Başkanı Mehmet Güllü 
ve öğrenciler katıldı. 
Beden Eğitimi ve Spor 
Öğretmenliği Bölüm 
Başkanı Mehmet Güllü, “Bu 
yıl 3’üncüsü düzenlenen 
‘Beden Eğitimi ve Spor 
Materyalleri Sergisi’; Spor 
Bilimler Fakültesi, Beden 
Eğitimi ve Öğretmenliği 
Bölümü 3. sınıf öğrencileri 
ve ders hocası Prof. Dr. 
Ahmet Kara önderliğinde 
‘Öğretim Teknolojileri ve 

Materyal Tasarım’ dersi 
kapsamında öğrencilerin 
ürettikleri 23 farklı türde 
ve 1250 adet beden eğitimi 
ve spor materyallerinden 
oluşmuştur.” dedi ve 1’inci 
ve 2’nci sergide üretilen 
materyallerin Pütürge, 
Kale, Doğanyol, Hekimhan, 
Battalgazi ve Arapgir 
ilçelerindeki köy okullarına 
gönderildiğini belirtti. Prof. 
Dr. Güllü, bu yılki sergide 
gösterilen materyallerin 
ise Darende, Akçadağ ve 
Arguvan ilçelerinde İl Milli 
Eğitim Müdürlüğü’nün 
belirlediği 25 okula 
verileceğini açıkladı. 
Açılış konuşmasında 
konuşan Güllü, öğrenciler 
tarafından yapılan “jimnastik 
minderi, çeşitli kaleler, 
top taşıma sepetleri, 
fileler, çekme halatları, 
masa tenisi masaları” gibi 
birçok spor malzemesini 
öğrencilerin el emeği ve atık 

malzemelerle oluşturduğunu 
belirtti. Böylelikle ileride  
öğrencilerin Milli Eğitim 
Bakanlığına öğretmen 
olarak atandıklarında kendi 

okullarının malzemelerini 
kendileri yapabilecek 
duruma geldiklerini 
söyledi. Son olarak Prof. 
Dr. Güllü, “Emeği geçen 

başta ders hocamız Prof. Dr. 
Ahmet Kara’ya ve değerli 
öğrencilerimize çok teşekkür 
ederim” dedi.

Haber: Rukiye Çaygeç, 
Ümhan Ayaz 

10 Aralık İnsan Hakları Günü Paneli

Panele, Fen Edebiyat 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Neslihan Durak, İlahiyat 

Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Fikret Karaman, akademik 
personel ve öğrenciler 

katıldı. 10 Aralık İnsan 
Hakları Günü’nün anlam ve 
önemini vurgulayarak “hak” 

kavramının hukuk dilinde 
nasıl bir anlam içerdiğiyle 
ilgili kısa bir açıklamada 
bulunan Doç. Dr. Mehmet 
Birsin şunları söyledi: 
“İnsan hakları şemsiye bir 
kavramdır. Örneğin, hürriyet 
hakkına müdahale olduğu 
zaman insan hakları ile 
ilişkilendiriyoruz. Eşitlik 
hakkına müdahale olduğu 
zaman da yine insan hakları 
ile ilişkilendiriyoruz. 
Dolayısıyla her iki kavramın 
da insan haklarına girdiğini 
söyleyebiliriz. Ancak 
eşitlik hakkına müdahale 
olunduğunda bu hürriyet 
hakkı kapsamına giriyor 
diyemeyiz”. Doç. Dr. 
Mehmet Birsin sözlerini 
sonlandırdıktan sonra sözü 
İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Dekan Yardımcısı 
Doç. Dr. Gökhan Tuncel’e 
bıraktı. Öncelikli olarak 

insanoğlunun kendi 
içerisinde hayatı üç aşamada 
değerlendirmesi gerektiğini 
vurgulayan Doç. Dr. Tuncel, 
“Vatandaş olmak, kadın 
olmak, zengin olmak ve 
bunun gibi birçok şey insan 
hakları bağlamında değerli 
değildir. Burada değerli olan 
şey insan olmak,  kendimizi 
ifade edebilmek, bilinçli 
hareket edebilmek ve irade 
ile bağlantı kurmamızdır. 
İrade ile tecelli arasındaki 
ilişkiyi kuran en önemli 
şey insan haklarıdır.  Bunu 
düşünürsek bizim için çok 
önemli olacaktır.” diyerek 
konuşmasını bitirdi. Panel 
soru cevap şeklinde devam 
ederek son buldu.

Haber: Mehmet Salih Turgut

İnönü Üniversitesi Hoca Ahmet Yesevi Konferans Salonunda, İlahiyat Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Mehmet Birsin ve İktisa-
di ve İdari Bilimler Fakültesi Dekan Yardımcısı Doç. Dr. Gökhan Tuncel’in konuşmacı olarak katıldığı 10 Aralık İnsan Hakları Günü 
Paneli düzenlendi.



04 Yaşam

Türkiye Cumhuriyeti’nin İkinci Cumhurbaşkanı İsmet İnönü 46’ncı ölüm yıl 
dönümünde İnönü Üniversitesi Rektörlüğünde bulunan İsmet İnönü Müzesinde 
düzenlenen ‘II. Dünya Savaşı Türk Dış Politikası ve İsmet İnönü’ konulu 
konferans ile anıldı.

Gençleri, müziğin ritmi ve enerjisi ile buluşturan 
TRT Müzik Kampüsteyiz Programı,  İnönü 
Üniversite’sine konuk oldu.

‘II. Dünya Savaşı Türk Dış 
Politikası ve İsmet İnönü’ 

Konulu Konferans Düzenlendi

Kampüsteyiz 
Programı İnönü 
Üniversitesi’nde

Konferansa, İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, Malatya 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Mehmet Çolak, 
Rektör Yardımcıları Prof. 
Dr. Abdulkadir Baharçiçek, 
Prof. Dr. İbrahim Türkmen, 
İnönü Üniversitesi Genel 
Sekreteri Prof. Dr. Hakan 
Erkuş, Malatya İl Jandarma 
Komutanı Albay Necmi 
İnce, Malatya Baro Başkanı 
Av. Enver Han, akademik 
personel ile öğrenciler 
katıldı. Program Rektör 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay’ın 
açılış konuşmasıyla başladı. 
İsmet İnönü’nün Türk 
siyasi tarihinde önemli bir 
komutan ve devlet adamı 
olduğunu vurgulayan Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, İnönü 
Üniversitesi’nin “İnönü’” 
adını alma sürecinde 
yaşanan gelişmelere 
değindi. Malatya’nın iki 

Cumhurbaşkanı çıkardığını 
ve onların Malatya için 
kıymetli olduğunu belirten 
Prof. Dr. Kızılay, “İnönü 
Üniversitesi olarak, 
Cumhurbaşkanlarımız için 
şehrimizde büyük ve ortak 
bir müze açılmasına yönelik 
çalışmalarımız devam 
etmektedir.’’ dedi. Son olarak, 
“Devlet adamı ve komutan 
İsmet İnönü’yü rahmet ve 
saygıyla anıyorum.’’ diyerek 
konuşmasını sonlandırdı. 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Abdulkadir Baharçiçek,  
II. Dünya Savaşı öncesi 
ve sonrası Türkiye’nin 
dış politikası ve İsmet 
İnönü’nün bu süreçteki 
rolünden bahsederek şunları 
söyledi: “Atatürk’ten 
sonra Türkiye’nin bu savaş 
sırasında ne yapacağı 
önemliydi ve bu konuda 
kafada soru işaretleri vardı. 
İsmet İnönü’nün bu süreçte 

uyguladığı politikalar, bu 
soru işaretlerine cevap 
verdi ve 1923’te başlayan 
stratejilere uygun politikaları 
devam ettirdi. İsmet İnönü, 
II. Dünya Savaşı sırasında 
başarılı bir dış politikanın en 
önemli aktörüydü.”
 En Önemli Özelliği 
Tecrübesiydi
Konuşmasının devamında 
İsmet İnönü’nün tecrübesinin 
önemine dikkat çeken 
Prof. Dr. Baharçiçek, 
sözlerine şöyle devam etti: 
“İsmet İnönü çok iyi bir 
diplomattı. Dolayısıyla 
diplomasiyi ve güç dengesini 
çok iyi kullandı. Bunları 
başaracağına inandı ve 
başarmasındaki en önemli 
özelliği tecrübesiydi.” 
Konuşmaların sonunda İsmet 
İnönü Müzesi gezilerek, 
konferansa son verildi.
 

Haber: Gamze Taşdemir

Her hafta farklı bir üniversitenin kampüsünde üniversite-
li gençlerle buluşan, üniversite öğrencilerinin yaşamları, 
hayalleri ve hedeflerini konu alan TRT Müzik Kampüstey-

iz Programı İnönü Üniversitesi Kampüsü’ne konuk oldu. 
Kampüsteyiz programı üniversite gençliğinin sesi olmak 
için ekranda olduğunu söyleyen TRT Müzik Kampüsteyiz 
Programı Çekim Yönetmeni Seda Örnek, Kampüsteyiz Pro-
gramı ile ilgili şunları söyledi: “Kimi zaman üniversitelerin 

müzik grupları bu programla seslerini duyuruyor, kimi zam-
an kampüsün gündemi programın içeriğini belirliyor. Öğren-
ciler hem sohbetleri, hem de istek şarkılarıyla bu programa 
yön veriyor. Her bölümde farklı bir konu başlığının kampüs 
gündemine taşındığı programda, üniversitelilerin farklı konu-

lardaki düşünceleri ve müzik beğenileri ekrana taşınıyor.” 
Örnek, İnönü Üniversitesi’nin köklü üniversitelerden biri 
olduğunu ve öğrencilerle renkli sohbetler gerçekleştirdikler-
ini sözlerine ekledi.

 Haber: Mehmet Serhat Doğan
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Malatya ve Türkiye’deki nitelikli iş gücü eksikliğini gidermek ve Üniversite sanayi iş birliğini ilerletmek için 2. Organize Sanayi 
Bölgesi’nde kurulan İnönü Üniversitesi Malatya Organize Sanayi Bölgesi (OSB) Meslek Yüksekokulu, Türkiye’de ender uygulanan 
uygulamaya dayalı 3+1 sistemiyle eğitim-öğretim faaliyetlerine başladı. İNÜHABER, OSB Meslek Yüksekokulu ile ilgili merak 
edilenleri OSB Malatya Meslek Yüksekokulu Müdürü Dr. Öğr. Üyesi Cemal Koyunoğlu’na sordu.

“Türkiye’deki Nitelikli İş Gücü 
Eksikliğini Gidereceğiz

Meslek Yüksekokullarında 
eğitim gören öğrencilerin 
en önemli sorunlarından 
birisi de uygulamalı eğitim, 
bu konu hakkında neler 
söylemek istersiniz?
Ülkemizde mesleki ve 
teknik eğitimin önemli 
ayaklarından birini oluşturan 
meslek yüksekokullarıdır. 
Türkiye’de yaklaşık 900’e 
yakın meslek yüksekokulu 
bulunmakta. Ancak bizim 
burada tanıtımını yapacağımız 
meslek yüksekokulumuz bu 
900 meslek yüksekokulu 
içerisinde eğitim ve öğretim 
özelliği bakımından dokuzuncu 
meslek yüksekokulu. 
Türkiye’deki sekiz meslek 
yüksekokulu OSB’de eğitim 
ve öğretimini sürdürmekte. 
Dokuzuncusu Malatya OSB 
Meslek Yüksekokulu olarak 
faaliyete geçirdik. Meslek 
yüksekokullarında eğitim 
gören öğrencilerin en büyük 
sorunu uygulama eğitiminin 
yetersiz olmasıydı. Bunun 
sonucu olarak sanayici ve iş 
dünyası arzu ettiği nitelikte iş 
gücüne sahip olamadığı gibi 
mezun ettiğimiz öğrenciler 
de iş bulmakta sıkıntı 
çekmekteydi. Bu sorunlar 
göz önüne alındığında meslek 
yüksekokullarında farklı bir 
eğitim konseptine geçilmesi 
düşünüldü ve Türkiye’de 
bizden önce 8 üniversitede 
OSB Meslek Yüksekokulu 
faaliyete geçti. 9’uncu okulu 
biz burada gerçekleştirdik.
Malatya OSB Meslek 
Yüksekokulu’nu diğer 
yüksekokullardan ayıran 
özellikler nelerdir, açıklar 
mısınız?
OSB Meslek 
Yüksekokulumuzu diğer 
Meslek Yüksekokullarından 
ayıran en önemli özeliğimiz 

3+1 modeli dediğimiz bir 
eğitim modeli uyguluyor 
olmamızdan kaynaklanıyor. 
Bu modelde, öğrencilerimiz 
4 yarıyıl boyunca eğitim 
görüyorlar. 4 yarıyılın 3 
yarıyılını sınıfta teorik olarak 
tabi atölye ve laboratuvarları 
yine kullanmak kaydıyla 
teorik olarak eğitimlerini 
sürdürürken 16 haftalık bir 
yarıyılını tümüyle sanayide 
ya da iş dünyasında sabah 8 
akşam 5 çalışmak suretiyle 
uygulamalı olarak eğitimlerini 
sürdürecekler. Bunu nasıl tespit 
ediyoruz: 1’inci sınıftan 2’nci 
sınıfa geçen öğrencilerimizden 
başarı sıralamasına göre ilk 
%50 ye giren öğrenci üçüncü 
yarıyılda sanayi uygulamasına 
gönderilirken, ikinci %50 
dilim sınıfta eğitimine 
devam ediyor. Bu eğitim 16 
hafta sürüyor. Son yarıyılda 
sanayideki öğrenciyi sınıfa 
çekiyoruz, sınıfta teorik eğitim 
gören öğrencileri de sanayiye 
göndermek suretiyle, her 
öğrenci 16 haftanın tümünü 
sanayide geçirmiş oluyor. Daha 
da önemlisi sanayide geçen bu 
süre içerisinde öğrencilerimizin 
başarısının değerlendirilmesi 
danışman hocalarımızla birlikte 
öğrencinin başarı notunun 
%50’sini sanayiye giden 
öğrenciden sorumlu teknik 
mühendisi diğer %50’sini 
bizim hocamız veriyor. Bu 
iki notun ortalaması 60 ettiği 
takdirde öğrenci sanayi 
uygulamasından, uygulamalı 
eğitimden başarılı olarak kabul 
ediliyor. Aksi halde iş yeri 
uygulamasını bir yarıyıl daha 
devam ettirmek durumunda 
kalıyor.
OSB  Meslek 
Yüksekokulu’nda eğitim 
gören öğrenciler ve akademik 
kadro ile ilgili bilgiler verir 

misiniz?
Yüksekokulumuzda sekiz 
programımızda şuan da 
850 tane aktif öğrencimiz 
var. Bu 850 öğrencimiz 8 
programa dağılmış durumda. 
Bu programlarımızda da 30 
akademik personelimiz ve 28 
idari personelimiz mevcut. 
Önümüzdeki eğitim-öğretim 
döneminde eğitim faaliyetine 
başlayacak 2 programımızdaki 
öğretim elemanında 
eksiklerimiz var birkaç tane, 
onları da tamamladığımızda 
önümüzdeki yıl yaklaşık yıl 35 
akademik personelle eğitim-
öğretimimize devam edeceğiz.
OSB Meslek 
Yüksekokulu’nda hangi 
programlar mevcuttur, 
yeni programlar açmayı 
düşünüyor musunuz?
Meslek yüksekokulumuz 
eğitime ilk olarak 2018-
2019 eğitim ve öğretim 
yılında başladı. Ama bina 
inşaatımız tamamlanmadığı 
için 3 programda eğitimi 
sürdürdük. Bu programlar: 
İnşaat, Makine ve Kaynak 
Teknolojileri Programıydı. 
Bu 3 programımızda 
öğrencilerimizin bir kısmı 
sanayi uygulamasına başladı ve 
bu dönem sanayi uygulamasına 
devam ediyorlar. Bunlar 

dışında 5 programımız daha 
eğitime başladı. Bunlar da: 
Bilgisayar Programcılığı, 
Elektrik Teknolojisi, 
İklimlendirme ve Soğutma, 
ve Elektronik ve Elektronik 
Haberleşme programlarımız 
olmak üzere şu anda 8 
programda eğitim-öğretimimize 
devam ediyoruz. Bunlardan 3 
tanesi sanayi eğitimine başladı 
diğer 5 tanesi önümüzdeki yıl 
bu eğitime başlayacak. Şu anda 
açılmış 2 tane bölümümüz var. 
Birisi Türkiye’de ilk kez açılan 
Elektrikli Araç Teknolojileri 
programımız. Bu program 
Türkiye’de hiçbir üniversitede 
olmayan bir programımız ve 
ilk kez biz açtık. Buradaki 

amacımız: Artık içten yanmalı 
motorlar doğaya büyük zararlar 
veriyor, birçok ülkede büyük 
şehirlerde artık dizel araçlar 
yasaklanmaya başlandı ve artık 
otomotiv sektörü elektrikli 
araçlara doğru yöneliyor. 
Türkiye’de de Sanayi ve 
Teknoloji Bakanlığı’nın 
koordinatörlüğünde 24 
firmanın oluşturduğu bir 
yapılanma var. Bu yapılanma 
elektrikli araç teknolojilerinin 
yedek parçalarını geliştirecek 
büyük firmalar. Bunların 
koordinatörlüğünü İstanbul 
Teknik Üniversitesi Teknokent 
yapıyor. Biz de iş birliği 
yaparak, protokol imzalayarak 
biz de bu işin eğitim ayağını 
oluşturduk ve teknik 
elemanlarını biz yetiştireceğiz. 
Önümüzdeki eğitim-öğretim 
yılından itibaren Elektrikli Araç 
Teknolojileri Programı’na ve 
Tekstil Teknolojisi Programı’na 
da öğrenci alarak program 
sayımı 10’a çıkartacağız.
OSB MYO’nun Türkiye’deki 
istihdam problemine 
katkısının olacağını 
düşünüyor musunuz?
Bizim uygulamalı eğitim 
vermemizin en önemli nedeni, 
özelliği bu zaten. Sanayinin, 
iş dünyasının ihtiyaç 
duyduğu nitelikli iş gücünün 

yetiştirilmesi noktasında 
Türkiye’de büyük bir eksikliğin 
giderileceğine inanıyorum 
bu eğitim modeliyle. 
Uygulamaya gönderdiğimiz 
öğrencilerden şimdiden birkaç 
tanesi uygulama yaptıkları 
fabrikalardan iş teklifleri 
aldılar, mezun olduklarında 
hemen işe gelip başlayın 
diye. Burada bizim amacımız 
ülkenin kaynaklarını verimli 
kullanmak, mezun ettiğimiz 
öğrencinin sanayinin ve iş 
dünyasının arzu ettiği nitelikte 
elemanlar olmasını sağlamak, 
çünkü biz öğrenciyi sadece  
kendimiz yetiştirip sanayiciye 
iş gücü olarak sunmayacağız, 
sanayi ile birlikte biz öğrenci 

yetiştireceğimiz için biz 
açacağımız programları, bu 
programlarda okutulacak 
dersleri ve ders içeriklerini 
mümkün olduğunca sanayici 
ile birlikte belirlemeye 
çalışıyoruz. Yani sanayicinin 
ihtiyaç duyduğu nitelikte iş 
gücü geliştirmeye çalışıyoruz. 
Bu yönüyle düşünüldüğünde 
ülkenin nitelikli iş gücü 
ihtiyacına çok büyük katkılar 
sunacağını düşünüyorum 
ve eminim ki gelecekte 
bu tür okullar gittikçe 
yaygınlaşacaktır.
Son olarak eklemek 
istedikleriniz nelerdir?
Yüksekokulumuz 3+1 eğitim 
modelinde başarıyı sağlamak 
için büyük gayret gösteriyor 
ama biz şunun bilincindeyiz ki 
sadece üniversitenin, hocaların 
ya da yöneticilerin gayretiyle 
bu işler olmuyor. İş dünyasının 
ve sanayicinin bize çok büyük 
bir destek vermesi gerekiyor. 
Çünkü biz ortak bir eleman 
yetiştirmeye çalışıyoruz, 
onların istediği nitelikte eleman 
yetiştirmeye çalışıyoruz. Bu 
eğitim modelinin başarıya 
ulaşmasındaki en önemli 
ayaklarından bir tanesi iş 
dünyası. Onun için biz bu 
eğitim modelimizi sanayiciye 
ve iş dünyasına çok iyi 
anlatmak zorundayız. Birçok 
kamu kurum ve kuruluşlarıyla, 
fabrikalarla protokoller 
imzaladık, ticaret sanayi 
odasıyla, sanayicilerle hepsiyle 
protokoller imzalayarak 
ne yapmak istediğimizi, 
amacımızın ne olduğunu 
ve bunu nasıl başarmamız 
gerektiğini onlarla birlikte 
istişare ederek yürütmeye 
çalışıyoruz. Umuyorum 
başarılı olacağız. Ayrıca, 
yüksekokulumuz yeni yapılan 
bir okul olması dolayısıyla 
her şeyiyle sıfırdan yapıldı. 
Atölyeler, laboratuvarlar, 
derslikler, bürolar, ofisler, 
kafeterya, yemekhane her 
şeyiyle sıfırdan kuruldu. Bu 
noktada Sayın Rektörümüz 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay’ın 
bize sağladığı desteği bir 
kez daha hatırlatmak isterim. 
Sayın rektörümüz her türlü 
ihtiyacımızı karşılama 
noktasında bize sonsuz 
destekler verdi, bu desteğinden 
dolayı ben kendisine özellikle 
teşekkür ediyorum.

Haber: Çiğdem Erhan, Ahmet 
Fettah Akkuş, Bossan Haydarova
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İnönü Üniversitesi Rektörlük Senato Salonu’nda Türk Standartları Enstitüsü (TSE) Başkanı Prof. Dr. Adem Şahin’in katılımıyla TSE 
EN ISO 9001: 2015 Belgesi Takdim töreni gerçekleştirildi.
Törene TSE Başkanı Prof. 
Dr. Adem Şahin, İnönü 
Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay, 
Malatya Türk Standartları 
Enstitüsü ve Malatya 
Ürün Belgelendirme 
Müdürü Eraslan Yılmaz, 
Rektör Yardımcıları, 
Fakülte Dekanları, Meslek 
Yüksek Okul Müdürleri, 
Daire Başkanları ve 
üniversite yöneticileri 
katıldı. İnönü Üniversitesi 
Strateji Geliştirme Daire 
Başkanı Birol Kılıçaslan, 
belge töreninden önce 
yaptığı sunumda İnönü 
Üniversitesi’nin 2017-
2018 eğitim ve öğretim 
yılını ‘Kalite Yılı’ ilan 
ettiğini, 2018 yılından 
itibaren de kalite yönetim 
sistemi belgelendirme 
faaliyetlerine başladıklarını 
söyledi. Kılıçaslan, 2018 yılı 
içerisinde Kalite Yönetim 
Temsilcisi olarak Kalite 
Birimi Şube Müdürü Ali 
Kılıç ile üniversitenin tüm 
birimlerini 4 defa ziyaret 
ederek kalite yönetim sistemi 
hakkında bilgilendirme 
toplantıları yaptıklarını 
ifade etti. Kalite belgesinin 
İnönü Üniversitesi’ni 
ulusal ve uluslararası 
alanda daha üst seviyelere 
çıkaracak bir araç olduğunu 
söyleyen Birol Kılıçaslan, 
sözlerine şöyle devam 

etti: “Biz bu aracı tüm 
çalışanlarımızla kullanarak 
üniversitemizi sürekli 
geliştireceğiz. Bu belge 
bizi kalite yönetim sistemi 
anlayışı doğrultusunda 
hareket eden bir üniversite 
hâline getirecektir. Belgeyi 
almak önemlidir ancak 
belge sonrasında sürekli 
iyileştirme döngüsüne 
girerek belgenin sürekliliğini 
sağlamak daha da önemlidir. 
Bu sürekliliğin sağlanması 
için de her yıl TSE 
tarafından yapılacak gözetim 
denetimlerinde somut 
olarak sürekli iyileştirme ve 
geliştirmelerin yapıldığını 
göstermek zorundayız.” 
Türk Standartları Enstitüsü 
(TSE) Başkanı Prof. 
Dr. Adem Şahin, İnönü 
Üniversitesi’nin almaya hak 
kazandığı TSE ISO 9001 
Kalite Yönetim Sistemi 
Belgesi’nin iki açıdan büyük 
önem taşıdığını belirterek 
şunları söyledi: “Birincisi, 
böyle bir çalışmanın bir 
liderlik olmadan, buna 
inanmış bir takım kurmadan 
ve bir kurumsal inanç tesis 
edilmeden yapılabilecek 
bir çalışma olmaz. Başta 
rektörümüz olmak üzere 
kalite çalışmalarını yapmak 
için oluşturulan takım ve 
üniversitenin her seviyedeki 
çalışanının buna inanmış 
olmaları ve bu konuda gayret 

sarf etmiş olmaları ancak 
böylesine bir çalışmayı 
neticelendirmeyi sağlıyor 
ve anlamlı hale getiriyor. 
İkincisi ise eğitim kuruluşları 
ulusal ve uluslararası 
alanda akreditasyon, 
kalite, sıralama gibi belli 
ölçülerde ayrıştırılıyor.” 
Şahin, üniversitenin aldığı 
belgenin önemli olduğunu, 
eğitim kuruluşlarının ulusal 
ve uluslararası alanda, 
akreditasyon, kalite ve 
sıralama gibi ölçülerle 
birbirinden ayrışma gayreti 
içerisinde olacağını ve 
kalite yönetim sistemi 
belgesine sahip kuruluşların 
uluslararası sisteme daha 
kolay adapte olacaklarını 
ve bunun üniversitenin 
gelişmesine çok ciddi 
katkılar sağlayacağını 
söyledi. TSE’nin yaptığı 
faaliyetlerin iki önemli 
başlığı olduğunu dile getiren 
Şahin: “Biri ismimizin 
de içerisinde yer alan 
standardizasyon faaliyetleri. 
Dünyada ticaretin dili ortak 
standartla ifade ediliyor. 
Dünyada korumacılık, 
rekabet standartlar 
üzerinden organize ediliyor. 
Dolayısıyla standartlara 
etkin olarak katılan ve yön 
veren ülkeler aynı zamanda 
gelişmiş ülkeler içerisinde 
yer buluyor. İkinci önemli 
faaliyetimiz ise bizim 

uygunluk değerlendirmesi 
dediğimiz, test, muayene ve 
belgelendirme hizmetlerinin 
içinde bulunduğu grubu 
hem yurt içinde hem de yurt 
dışında hizmetlere devam 
ediyor. Ayrıca yurt içinde en 
fazla bilinen hizmetimiz TSE 
markasının güvencesi ile 
ürün ve tüketici arasındaki 
güven mekanizmasını 
tesis etmeye çalışıyoruz. 
Bunu tek başına yapma 
şansımız yok, en büyük 
paydaşımız kamu otoritesi, 
gerek iş dünyası, hemen 
hemen her şeyin merkezine 
koymamız gereken 
bilim. Dolayısıyla bizim 
yaptığımız faaliyetlerin 
tamamına üniversitelerimiz 
ne kadar inanırsa, aktif 
katılırsa ne kadar çok 
destek olursa bu manada 
aldığımız mesafe çok daha 
iyi olacaktır” diye konuştu. 
Prof. Dr. Şahin, İnönü 
Üniversitesi’nin çok köklü 
olduğunu ve kendi alanında 
yetkinliğe sahip, araştırma 
merkeziyle, Teknokent’i ile 
tıp merkeziyle, fakülteleri 
ve yüksekokullarıyla 
güzide bir üniversite 
olduğunu vurguladı. İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, İnönü 
Üniversitesi’nin Türkiye’nin 
köklü üniversitelerinden 
birisi olduğunu, akademik 
ve idari olmak üzere 

toplamda 6 bine yakın 
çalışanının, 42 bine yakın da 
öğrencisi olduğunu bunun 
da üniversitenin gücü ve 
zenginliği olduğunu söyledi. 
Rektör Kızılay, kalite 
sürecini yürüttükleri takım 
ile birlikte bir buçuk yıl 
içerisinde yürüttüklerini ve 
başarılı sonuçlar elde ettiğini 
belirtti. Rektör Kızılay,  son 
olarak şunları söyledi: “Bu 
başarıyı elde etmemizde 
büyük katkıları olan başta 
Rektör Yardımcımız Pof. 
Dr. Abdulkadir Baharçiçek, 
Genel Sekreter Yardımcımız 
ve Strateji Geliştirme Daire 
Başkanı kalite koordinatörü 
Birol Kılıçaslan, Strateji 
Şube Müdürü Ali Kılıç 
ve üniversitemizin her 
biriminde bu işe gönül veren 
ve bütün enerjisini kalite 
sürecinden kalite belgesini 
almamıza ve ulaşıncaya 
kadar tüm basamakları en 
iyi şekilde yürüten değerli 
çalışma arkadaşlarıma ayrı 
ayrı teşekkür ediyorum.” 
Konuşmaların ardından TSE 
Başkanı Prof. Dr. Adem 
Şahin tarafından İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay’a Kalite 
Yönetim Belgesi ve TSE 
bayrağı takdim edildi.

Haber: Kübra Yılmaz, 
Hatice Yetmen, Faruk Küçük

İnönü Üniversitesi Kalite Standartları 
Yönetim Sistemi Belgesini Aldı
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İnönü Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kızılay, İnönü Üniversitesinin 
almış olduğu TSE ISO 9001 2015 Kalite Yönetim Standartları Belgesi 
hakkında bilgi verdi.

İnönü Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Abdulkadir Baharçiçek, TSE 
ISO 9001 2015 Kalite Yönetim Standartları Belgesi hakkında açıklamalarda 
bulundu. 

Rektör Kızılay Kalite 
Belgesini Değerlendirdi

Baharçiçek: “Belge Üniversite 
İçin Mutluluk Verici”

Rektör Kızılay, İnönü 
Üniversitesinin yaklaşık 
iki yıllık hazırlık sürecini 
başarıyla tamamlayarak Türk 
Standartları Enstitüsü’nden 
TSE ISO 9001 2015 Kalite 
Belgesi’ni almaya hak 
kazandığını ifade etti. 
Süreç hakkında bilgi veren 
Kızılay, başta kalite yönetim 
sistemi ile ilgili ön hazırlık 

yapılması gerektiğini, 
bunun için Strateji Daire 
Başkanlığı’nın altında 
Kalite Birimi kurduklarını 
söyleyerek sözlerine şöyle 
devam etti: “Kalite biriminin 
başında kaliteden sorumlu 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Abdulkadir Baharçiçek 
ve Strateji Şube Müdürü 
başkanlığında toplantılar 

yaptık. Bütün fakültelerde, 
yüksekokullarda, enstitülerde 
ve daire başkanlıklarında 
kaliteden sorumlu bir 
arkadaşı ve sonra da 
bu sorumlularla eğitim 
çalışmaları belirledik.” 
Öncelikle bu uygulamayı 
İletişim Fakültesinde 
gerçekleştirdiklerini 
söyleyen Rektör Kızılay, 
İletişim Fakültesindeki 
birikimleri tüm fakültelere, 
enstitülere, daire 
başkanlıklarına ve bütün 
birimlere aktardıklarını 
vurgulayarak sözlerine şöyle 
devam etti: “Bu uygulama 
yaklaşık iki yıllık bir süreçte 
gerçekleşti. Çünkü 6 bine 
yakın çalışanımız ve 42 

bine yakın öğrencilerimizin 
hepsini ilgilendiren bir 
süreç oldu.  En son Türk 
Standartları Enstitüsü 
Başkanlığı’nda 5 kişilik 
bir dış değerlendirme 
heyeti gönderildi. Bu 
heyet üniversitemizin 
tüm birimlerini gezdi, 
yerinde incelemeler, 
değerlendirmeler yaptı ve 
bir rapor hazırladı. Bu rapor 
Türk Standartları Enstitüsü 
Yönetim Kurulu’na girdi. 
İnönü Üniversitesi olarak 
ISO 9001 2015 Kalite 
Yönetim Sistemi Belgesi 
almaya hak kazandık.” 
Kalite Yönetim Sistemi’nin 
üniversitenin yönetimi 
ve işleyişini standartize 

edeceğini vurgulayan Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay “Kalite 
bir kez yaptım tamam 
kaliteliyiz değil. Kalite, 
başladığımız bu süreci her 
yıl artırarak, geliştirerek, 
sürdürmek, sürekli canlı 
ve sürekli sürdürülebilir 
çalışmayla devam edecek. 
Bu belgeyi alarak çok 
önemli bir aşamasını 
geçtik. Bundan sonra 
sürekli bunu diri tutmaya, 
belgeyi kaybetmemek için 
daha ileriye götürmeye 
çalışacağız. Bu yeni 
dönemdeki bakışımız, 
stratejimiz öyle olacak” dedi.

Haber: Hatice Yetmen, 
Kübra Yılmaz, Habibe Ödemiş

Kalite Biriminden sorumlu 
Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Abdulkadir Baharçiçek, 
2016 yılında göreve 
geldikten sonra üniversitede 
kalite standartlarının her 
anlamda, her düzeyde ve 
her birimde olabilecek en 
iyi düzeye gelmesi için 
çaba içerisine girdiklerini 
söyledi. Baharçiçek 
“Üniversitemizde kurumsal 
kalite yönetim sistemi 
hazırlıklarını yaparken aynı 
zamanda 2017 yılında, 
Yüksek Öğretim Kalite 
Kurulunun belirlediği beş 
kişilik dış değerlendirme 
komisyonu tarafından 
değerlendirilmeye 
tabi tutulmuştur. Bu 
değerlendirmeler sonucunda 
üniversitemizde birçok 
alanda örnek gösterilebilecek 
uygulamalarımızın 
olduğunu içeren Kurumsal 
Geri Bildirim Raporu 

(KGBR) yayınladılar. 
Raporda aynı zamanda 
gelişmeye, geliştirilmeye 
açık ve müsait yönlerimizin 
varlığından da bahsettiler. 
Bu rapor üniversitemizle 
ilgili bağımsız bir dış 
göz değerlendirmesi 
olduğundan dolayı bizim 
için önemliydi.” dedi. 
Baharçiçek, bu sürecin 
daha da ileri gitmesi 
için çabaladıklarını bu 
çerçevede 2018 yılını 
kalite yılı ilan ettiklerini 
söyledi. Baharçiçek, 
kalite çalışmalarının daha 
önce Turgut Özal Tıp 
Merkezi’nde,  Diş Hekimliği 
Fakültesinde, Personel Daire 
Başkanlığı ve İdari Mali 
işler Daire Başkanlığında 
var olan kalite sürecini 
üniversitenin tamamına 
yaymaya çalıştıklarını ifade 
etti. Prof. Dr. Abdulkadir 
Baharçiçek, kurumsal 

kalite yönetim sisteminde 
amaçlarının bütün birimlerin 
araştırma, geliştirme, eğitim, 
öğretim, bilimsel faaliyetler 
ve yönetim alanında verdiği 
hizmetlerde aynı standartlara 
ulaşmasını ve bu hizmetlerde 
mümkün olduğu kadar 
şeffaflığı, bilinirliği, hesap 
verebilirliği, katılımı ve 
yönetimin etkin ve verimli 
işlemesini sağlamak 
olduğunu söyledi. Prof. 
Dr. Abdulkadir Baharçiçek 
“Bu hazırlıklar kapsamında 
üniversite öğretim üyelerine, 
memurlarına, işçilerine ve 
personellerinin tamamına 
alanlarıyla ilgili kalite 
konusunda eğitim verdik, 
çok sayıda toplantı yaptık 
ve dışarıdan eğitimciler 
getirerek kaliteden sorumlu 
hocalara, memurlara ve 
yöneticilere eğitim verdik. 
Süreçlerle ilgili tüm 
hazırlıkları tamamlayarak 
TSE’ye başvuruda 
bulunduk.” dedi. Baharçiçek, 
15-17 Ekim 2019 tarihleri 
arasında 5 kişiden oluşan 
bir TSE ekibinin İnönü 
Üniversitesine geldiğini, 
denetim yaptıklarını ve 
bunun sonucunda da İnönü 

Üniversitesinin bir bütün 
olarak Kalite Standartlarına 
uygun bir noktaya geldiğini 
tespit ederek kapanış 
toplantısında kalite belgesini 
almaya hak kazandığını 
açıkladıklarını dile getirdi. 
Prof. Dr. Baharçiçek, 
TSE ISO 9001 2015 
Kalite Belgesi’nin İnönü 
Üniversitesi için mutluluk 
verici olduğunu, kalite 
konusunda standartları 
yakaladıktan sonra işin 
ileriye taşınması gerektiğini, 
bugün yaptıklarını daha da 
ileri taşımaya çalışacaklarını 
ve geldikleri düzeyin 
altına inmemenin yeterli 
olmadığını vurguladı. 
Bilimsel gelişmelerin, 
ihtiyaçların ve yeniliklerin 
değiştiğini belirten 
Baharçiçek, sözlerine şöyle 
devam etti: “Bu standartları 
korumamız gerekiyor. 
Bu da yetmez sürekli 
olarak, niteliğimizi daha 
da arttıracak çalışmalar, 
çabalar içerisinde olmamız 
gerekiyor. Üniversitemiz 
büyük bir üniversite toplam 
5 bin 600’ün üzerinde 
personelimiz ve 40 binin 
üzerinde öğrencimiz var. 

Herkeste bu duyarlılığın 
ortaya çıkması önemli. Biz 
bir kalite standardı yakaladık 
eğitim öğretimde, Ar-Ge’de 
ve yönetimde ama bunu 
daha ileriye götürmemiz, 
sürdürmemiz gerekiyor. 
Bundan sonra yapmamız 
gereken en önemli 
şey sürdürülebilirlik.”  
Baharçiçek, bundan sonraki 
hedeflerinin hizmet içi 
eğitime ağırlık vermek 
olduğunu, bu bağlamda 
birimlerimizin akreditasyon 
ile ilgili süreçlerini 
başlatacaklarını burada 
verilen eğitimin, diplomanın 
Türkiye’nin ve dünyanın 
her yerinde değer ifade 
edeceğini ortaya koyacak 
bir süreci başlatmaları 
gerektiğini vurguladı. 
Son olarak Baharçiçek, 
bu çalışmaların İnönü 
Üniversitesinde eğitim, 
öğretimin, Ar-Ge’nin, 
bilimsel çalışmaların ve 
verdikleri hizmetlerin daha 
nitelikli olmasına zemin 
hazırladığını söyledi.

Haber: Hatice Yetmen,
Kübra Yılmaz
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Kılıçaslan “Başta 
Rektörümüz olmak üzere 
değerli yöneticilerimiz ve 
tüm birimlerimiz özverili 
bir şekilde bu çalışmaya 
destek verdiler ve bizzat 
çalışmalara katıldılar. Kalite 
birimi olarak bu desteğin 
ve katılımın çalışanlardaki 
kalite yönetim sistemi 
farkındalığını artırılmasında 
ve kurum kalite kültürünün 
yaygınlaşmasında 
olumlu katkılar yaptığını, 
sahada edindiğimiz 
izlenimlerden anlıyoruz.” 
dedi. Kılıçaslan, belgenin 
İnönü Üniversitesine 
katkıları konusunda ise 
öncelikle kalite yönetim 
sistemi hazırlıkları 

kapsamında tüm birimler 
ile ortak çalıştıklarını, 
kalite yönetim sisteminde 
kullanılacak dokümanlarını 
hazırladıklarını ve bu 
durumun üniversite de 
ortak çalışma kültürünü 
geliştirdiğini ifade etti. 
Kılıçaslan şöyle devam 
etti: “Kalite yönetim 
sistemi hazırlıkları 
kapsamında hazırladığımız 
bu dokümanlar 
üniversitemizdeki sürdürülen 
süreçlerdeki eğitim-
öğretim, Ar-Ge, mali işler 
vb. yapılan işlerde yetki ve 
sorumlulukların sistematik 
bir yapıya kavuşmasını, 
yönetimin daha hızlı 
ve daha sağlıklı karar 

almasını, daha az bütçeyle 
daha çok iş yapmasını, 
kurumun rekabet gücünün 
artmasını, çalışanların 
faaliyetlere katılımının 
ve motivasyonlarının 
artmasını, kurum kültürünün 
yaygınlaşmasını, birimler 
arasındaki sorunların 
çözümünün hızlı ve 
kolay olmasını, kurumun 
sürekli iyileşmesini ve en 
önemlisi hem iç hem de 
dış paydaşlarımızın daha 
hızlı ve daha kaliteli hizmet 
almasını sağlayacaktır.” 
Kalite Yönetim Sisteminin 
katkıları sonucunda İnönü 
Üniversitesinin rekabet 
gücünün artacağını söyleyen 
Kılıçaslan, üniversitenin hem 

ulusal hem de uluslararası 
düzeyde saygınlığının 
artarak bölgesine ve ülkesine 
faydalı olacağını ifade etti.
Kalite konusunda son olarak 
bilgisine başvurulan Kalite 
Biriminden Sorumlu Şube 
Müdürü Ali Kılıç ise, kalite 
yönetim belgesinin İnönü 
Üniversitesini ulusal ve 
uluslararası bir alanda daha 
üst seviyelere çıkaracak bir 
araç olduğunu söyledi. Kılıç, 
bu belgenin sürekliliğinin 
sağlanması için her yıl 
TSE tarafından yapılacak 
olan denetimlerde, somut 
olarak sürekli iyileştirme ve 
gelişmelerin yapılmasının 
gerekli olduğunu 
söyleyerek şunları ifade 

etti: “Üniversitemizi sürekli 
geliştireceğiz. Bu belge 
bizi kalite yönetim sistemi 
anlayışı doğrultusunda 
hareket eden bir üniversite 
haline getirecektir. 
Belgeyi almak önemli ama 
belge sonrasında sürekli 
iyileştirme döngüsüne 
girerek belgeyi sürdürmek 
daha önemlidir.” Ali Kılıç, 
son olarak TSE ISO 9001 
2015 Kalite Yönetim Sistemi 
YÖK tarafından sürdürülen 
kalite faaliyetlerinin de 
üniversitemizin işini 
kolaylaştıracağının söyledi. 

Haber: Hatice Yetmen 
Kübra Yılmaz

“Kalite Belgesi Üniversitenin 
Rekabet Gücünü Arttırıyor”

TSE ISO 9001 2015 Kalite Yönetim Standartları Belgesi hakkında bilgi veren İnönü Üniversitesi Strateji Geliştirme Daire Başkanı 
ve aynı zamanda Kalite Yönetim Temsilcisi olan Birol Kılıçaslan, kalite çalışmalarının sağlıklı yürütülmesi ve başarılı sonuç 
alınabilmesi için üst yönetimin ve çalışanların desteğinin şart olduğunu söyledi.
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İnönü üniversitesi 
İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Recep Karabulut, dekan 
yardımcıları Prof. Dr Ahmet 
Uğur ve Doç. Dr. Gökhan 
Tuncel 2019 yılında fakülte 
bünyesinde gerçekleştirilen 
etkinlikleri değerlendirdi.  
2018 yılında Siyasal Bilimler 
Akademisi adıyla başlatılan 
etkinliğe 2019 yılında İktisat 
Akademisi ile Ülkeler ve 
Diplomasi Akademisi’nin 
de eklendiğini belirten 
Dekan Prof. Dr. Recep 
Karabulut, sözlerine 
şöyle devam etti:  “Salı 
günleri Siyasal Bilimler 
Akademisi, çarşamba 
günleri İktisat Akademisi 
ve perşembe günleri ise 
Ülkeler ve Diplomasi 
Akademisi düzenleniyor. 
Akademiler güz ve bahar 
dönemlerinde 8’er hafta 
olmak üzere toplamda 16 
hafta sürüyor. Oldukça ilgi 
çeken akademilere başta 
kendi öğrencilerimiz olmak 
üzere üniversitemizin diğer 
fakültelerinden öğrenciler, 
akademik ve idari personel 
ile üniversite ve şehir 
dışından misafirler katılıyor. 
İsteyen herkesin katılımına 
açık olan akademilere ilgi 
oldukça yüksektir. Her 
üç akademi programının 
bitiminde katılımcılara 
akademi katılım belgesi 
verilmektedir.” dedi. 2019 
yılı içerisinde fakültede 
gerçekleştirilen toplam 
etkinlik sayısının 125 
olduğunu belirten dekan 
yardımcısı Doç. Dr. 
Gökhan Tuncel, fakültedeki 
akademisyenlerin fakülte, 
üniversite ve üniversite 

dışında gerçekleştirdiği 
sosyal ve kültürel 
etkinliklerle üniversitenin 
şehirle ve toplumla güçlü 
bir ilişki kurduğuna dikkat 
çekti. Tuncel, yapılan bu tür 
etkinliklerin fakültemizin 
akademik ve eğitim 
faaliyetleri yanında sosyal 
yönünün de güçlü olduğunu 
açıkça ortaya koyduğunu 
belirtti. 
Etkinliklerimizde 
Kendimize Paydaş 
Bulmayı İlke Edindik
Yapılan etkinliklerde 
kendilerine ortak paydaş 
bulmayı her zaman 
arzuladıklarını belirten 
Dekan Karabulut şu şekilde 
konuştu: “Biz bu etkinlikleri 
planlarken kendimize 
ortak bulmayı öncelikli 
amaçlarımız arasına 
aldık. Özellikle öğrenci 
topluluklarının bu işin içinde 
olmasını istiyoruz. Ayrıca, 
bu etkinlikleri yaparken 
Ticaret ve Sanayi Odası, 
Valilik ve belediyeler başta 
olmak üzere sivil toplum 
kuruluşlarıyla da ortak 
çalışmaya azami gayret 
gösteriyoruz” dedi
Ufuklarını genişlettiğimizi 
düşünüyoruz
Etkinliklerin birçok 
açıdan fayda sağladığını 
ve öğrencilerin ufuklarını 
genişlettiğini ifade eden 
Karabulut şöyle devam 
etti:  “Etkinliklerimiz 
insanların ilgisini çektiği 
için, etkinliklerimize 
üniversitemizin farklı 
fakültelerinden ve şehir 
dışından da katılanlar 
oluyor.  Bu anlamda 
etkinliklere katılımın 
esnek olması, gönüllülük 

esasına dayanması ve 
örgün öğrenimdeki not 
kaygısının olmaması 
katılımcıların rahat bir 
ortamda bulunmasını 
sağlıyor. Akademiler ve 
diğer etkinlikler bilginin 
rahat bir ortamda daha 
geniş bir kesime ulaşmasını 
sağlıyor. Biz bu tür 
faaliyetlerle hocalarımızın 
uzmanlık alanlarındaki 
konuları akademik dilden 
daha ziyade herkesin 
anlayabileceği popüler bir 
dil ve üslupla herkese açık 
paylaşmasını sağlıyoruz. 
Ülkemizdeki eğitim ve 
öğretim sürecine farklı 
bir soluk da kazandırmış 
oluyoruz. İki yıldır 
düzenlenen etkinliklere 
katılımın giderek artması da 
yapılanların doğru olduğunu 
bize gösteriyor.”   dedi
Uluslararası Muhasebe 
ve Finans Tarihi Adlı 
Sempozyumunu İlk Kez 
Geçtiğimiz Ay Malatya’da 
Gerçekleştirdik
İnönü Üniversitesi 
İktisadi ve İdari Bilimleri 
Fakültesi olarak da bunu 
ilk olarak organize eden 
fakülte olduklarını belirten 
Karabulut, iki yılda bir farklı 
bir üniversite ile Uluslararası 
Muhasebe ve Finansman 
Tarihi Vakfının ortaklaşa 
düzenleyeceği Uluslararası 
Muhasebe ve Finansman 
Tarihi Sempozyumu’nun 
birincisinin kendi 
fakültelerinde yapılmış 
olmasının gurur ve onur 
verici olduğunu ifade etti.  
Hedefimiz Öğrencimizi 
Farklı Hocalarla 
ve Uygulamacılarla 
Buluşturmak 

 Dekan Karabulut, 
hedeflerinin öğrenciyi 
hocayla ve dışarıda ki 
uygulamacı ile buluşturmak 
olduğunu, belirterek 
sözlerine şöyle devam 
etti: Uygulamacıyı, 
hocayı, araştırmacıyı 
ders dışı alanlarda 
öğrenciyle buluşturarak 
öğrencinin düşünce 
dünyasında yeni ufuklar 
açmaktır. Maksadımıza 
kısa süre içerisinde 
hemen ulaşacağımızı 
düşünmüyoruz. Yapılan bu 
çalışmaların uzun vadede 
çıktılarını görebiliriz,  
bunun farkındayız.” Dedi 
Katılımcılardan gelen geri 
dönüşlerin genel olarak 
olumlu olduğunu aktaran 
Tuncel, katılımcılar sözlü 
olarak belirtmekte ve 
etkinliklere tekrar katılarak 
bunu gösterdiklerini ifade 
etti ve konuşmalarına 
şöyle devam etti: “ 
Bizim açımızdan bu 
faaliyetlere fakültemiz 
akademisyenlerinden 
birçoğunun katkı sunması, 
bilgi ve birikimlerini ders 
dışı farklı bir ortamlarda 
aktarma fırsatı buluyor 
olması oldukça önemlidir. 
Üniversitemizin farklı 
fakülte ve bölümlerinde 
görevli 30 akademisyen 
ile şehirden veya başka 
şehir ve kurumdan gelen 
uzmanların gelip burada 
fikirlerini paylaşması 
öğrencilere yeni bakış açısı 
kazandırması da oldukça 
önemlidir. Ayrıca yapılan 
bu faaliyetler sadece nicelik 
açısından değil nitelik 
açısından da öğrencilere 
büyük kazanımlar sağlıyor.” 

dedi. Akademik programları 
fakülteler arası yapmak 
istediklerini ifade eden 
Ahmet Uğur, şu an hem 
öğrenci bazında hem de 
akademik personel bazında 
katılımcılarının olduğunu ve 
bundan sonra da üniversite 
ölçeğinde daha büyük 
organizasyonlar yapmak 
istediklerini aktardı. 
Fakültelerin kampüs 
içerisinde ulaşılabilir bir 
konuma sahip olduğunu 
belirten Dekan Karabulut 
konuşmasına şu sözlerle son 
verdi: “Rektörümüz Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay başta 
olmak üzere’ rektörlük üst 
yönetimi ile bütün üniversite 
birimlerinin yaptığımız 
faaliyetlere önemli destek 
ve yardımları oluyor. Hem 
maddi hem de manevi 
olarak bize yanımızda 
olduklarını hissettiriyor. 
Bizi bu tür etkinlikler 
yapmaya teşvik ediyor. 
Ayrıca Sağlık Kültür ve Spor 
daire başkanlığı bünyesinde 
kurulan öğrenci toplulukları 
ile işbirliği yaptığımız 
etkinliklerde topluluk 
yönetici ve üyelerinin 
katkısını da unutmamamız 
gerekiyor. Yaptığımız 
bu çalışmalara katkı ve 
destekleri için Rektörümüz 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay’a, 
fakülte ve üniversitedeki 
mesai arkadaşlarımız ile 
öğrenci topluluklarına 
teşekkür ediyoruz. Bize 
faaliyetlerimizi aktarma 
imkânı sunduğunuz için 
İNÜHABER olarak sizlere 
de ayrıca teşekkür ediyoruz.  

Haber: Recep Çalışkan,
Yağmur Sayın

İktisadi ve İdari Bilimler Fakültesinden 
Etkinlik Rekoru
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Rektör Kızılay Uluslararası 
Öğrencilerle Buluştu

Konferansa, İnönü 
Üniversitesi Rektörü 
Prof. Dr. Ahmet Kızılay, 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Nusret Akpolat, Rektör 
Danışmanı Prof. Dr. İlhan 
Erdem, İnönü Üniversitesi 
Uluslararası Öğrenci Ofisi 
Başkanı Niyazi Özer, 
Türkiye Afrikalı Öğrenciler 
Birliği Federasyonu 
Başkanı Younous Adoasoti, 
MÜSİAD Yönetim Kurulu 
Üyesi Diplomatik İlişkiler 
Komitesi Başkanı Mehmet 

Zeki Güvercin, idari ve 
akademik personel ile 
öğrenciler katıldı. Türkiye 
Afrikalı Öğrenciler Birliği 
Federasyonu Başkanı 
Younous Adoasoti 
konferansla ilgili olarak 
şunları söyledi: “Ben 
Türkiye’de Afrika 
Öğrencileri Birliği 
Federasyonu başkanıyım. 
Türkiye’de uluslararası 
öğrenci olmak gerçekten 
çok güzel bir şey. Çünkü 

Türkiye, uluslararası 
öğrencilere, başka ülkelerde 
bulunması mümkün olmayan 
fırsatlar sunuyor. Bu samimi 
ortamı başka ülkelere 
gitseniz görmeniz mümkün 
değil. Dün Malatya’ya 
geldiğim zaman fark ettim 
ki Türkiye’de uluslararası 
öğrenci olmak güzel, farklı 
bir şey. Ama Malatya İnönü 
Üniversitesi’nde uluslararası 
öğrenci olmak daha da farklı 
bir şey. Çünkü gördüğüm 
kadarıyla buradaki hocaların 
uluslararası öğrencilerin 
üzerine titrediği kadar 
hiçbir üniversitenin 
hocası titremiyor. O 
yüzden uluslararası 
öğrencilerin bu fırsatları 
çok iyi değerlendirmelerini 
isterim.”. MÜSİAD 
Yönetim Kurulu Üyesi 
Mehmet Zeki Güvercin, 
Müstakil Sanayiciler ve 
İş Adamları adına böyle 
güzel bir organizasyon 
sunulduğu için İnönü 
Üniversitesi Rektörüne ve 
ekibine teşekkür ederek 
konuşmasına şöyle devam 
etti: “Malumunuz şu anda 
bulunduğunuz topraklar 
Osmanlı’nın bizlere mirası 
ve 600 yıllık Osmanlı 
barışının merkezlerinden 
birisi. Tabi gençlere hitap 
ederken barıştan bahsetme 
önceliğini neden önemli 

görüyorum çünkü geleceğin 
nasıl şekilleneceğini ve 
gelecekte nasıl bir dünyada 
yaşayacağımızı sizler 
belirleyeceksiniz. Etrafınıza 
baktığınız zaman biraz önce 

konuşmacı arkadaşımız da 
söyledi ekonomik krizler, 
savaşlar ve birçok vesile ile 
göç eden ve Türkiye’mize 
yerleşen misafirlerimiz 
var. Batı Avrupa’nın 
dünyanın 50 - 60 yılda 
aldığı göçü Türkiye 5 - 6 
yılda aldı.  Bununla ilgili 
de Cumhurbaşkanımızın 
Cenevre’de başkanlık ettiği 
göç konusundaki uluslararası 
zirveyi takip etmişsinizdir. 
Dünyadaki göçün yüzde 
20’sini alan, kucaklayan bir 
Türkiye’de yaşıyoruz. Sizler 
de bunun bir parçasısınız 
ve bundan da çok gurur 
duyuyoruz.”
Rektör Prof. Dr. Kızılay 
“Özbekistan ziyareti yaptık. 
Orada Özbekistan Sağlık 
Bakanı Yardımcısı Prof. Dr. 

Abdulhakim Müminov Bey 
ile bir protokol imzaladık 
tıp ve sağlık alanında. İş 
birliği protokolü imzaladık. 
Afrika araştırma, uygulama 
merkezini geçen yıl kurduk. 
İsmail Sönmez hocamız 
buranın müdürü. Ondan 
önceki yıl da Güney Asya, 
Pakistan, Afganistan, 
Bangladeş ve Hindistan 
ağırlıklı ama Güney Asya 
ülkelerinin tümünü hedef 
alan Güney Asya Araştırma 
Uygulama Merkezimizi 
kurduk. Bu çalışmaların 
amacı üniversitemizin 
eğitim öğretim konusunda, 
uluslararası öğrencilerimizin 
hem sayısını artırmak hem 
de burada kalış döneminde 
rahat huzurlu bir eğitim 
öğretim ve yaşama sürecini 
kolaylaştırmak. Hem 
de bilimsel çalışmalar, 
ortak iş birliği. Hem de 
ülkemizin Afrika, Güney 
Asya, Balkanlar, Avrupa 
açılımına üniversite olarak 
destek ve katkı vermek.” 
şeklinde konuştu. Rektör 
Prof. Dr. Kızılay, yabancı 
uyruklu öğrencilerin 
destekçisi olduklarını ifade 
etti. İş konusunda atılan 
adımdan bahseden Rektör 
Kızılay, öğrencilere bu 
hususta şu tavsiyelerde 
bulundu: “İş adamlarımızla, 
buradaki sivil toplum 

insanlarıyla, şehrimizin 
aktörleri ile güçlü bir 
dostluk - diyalog içerisinde 
olmanızı öneriyorum. 
Bunlar size öğrencilik 
döneminizde girişimci bir 
ruh kazandıracak belki 
de. Mevzuatla ilgili bazı 
henüz çözümlenmemiş 
problemlerimiz var. Biz 
tabi size öğrenciliğiniz 
döneminde geri zamanda 
iş vermek istiyoruz ama 
mevzuat buna engel. Bunları 
aşıp sizlere nasıl ekstra 

destek verebiliriz bunun 
için uğraşıyoruz. Bunun 
en etkili yollarından belki 
de biri iş adamlarımız 
ile sizi buluşturmak. Bu 
konuda Malatya Ticaret 
ve Sanayi Odası ile bir 
protokol hazırladık. 
Yakında imzalayacağız. 
Sizleri iş adamlarımızla 
buluşturacağız.”

Haber: Deniz Deniz,
Rukiye Kırmızı, Ceyda Kıssal

İnönü Üniversitesi Rektörü Prof. Dr. Ahmet Kızılay, Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezi’nde yabancı uyruklu öğrencilerle bir 
araya geldi.



Engelsiz İnönü Koordinatörü 
Dr. Öğr. Üyesi Mehmet 
Ilkım, engelli bireylere 
fırsat verildiğinde çok iyi 
yerlere geldiğini ve farklı 
spor dallarında başarı elde 
eden bireylerin yurt dışında 
ülkemizi temsil ettiklerini 
ifade etti. İnönü Üniversitesi 

Rektör Yardımcısı 
Prof. Dr. Abdulkadir 
Baharçiçek, 2018 
yılından bu yana 
Engelsiz İnönü 
Koordinatörlüğünü 
kurduklarını 
söyleyerek şunlara 
değindi: “Özellikle 
bizim imkân 
sağladığımızda 
engelli 
bireylerimizin 
neler yapabileceği 
son derece açık 
ve ortada. Ama 
sorun bizim 
yeterli imkânları 
sağlayamamamızdı. 

İnönü Üniversitesi olarak 
elimizden geleni yapmaya 
çalışıyoruz. Son yıllarda 
özellikle Engelsiz İnönü 
Birimi Koordinatörlüğünün 
yaptığı çalışmalar bu konuda 
gerçekten önemli çalışmalar 
oldu.”
 Engelli bireyler için 

yapmış oldukları çalışmalar 
hakkında bilgi veren Prof. Dr. 
Baharçiçek sözlerine şöyle 
devam etti: “Görme engelliler 
için navigasyon sistemi 
kurduk. Yemekhanede 
kolaylıklar sağladık. Yine 
engellilerin şikayetlerini 
rahatlıkla iletebilecekleri 
bir platform oluşturduk.” 
Son olarak Prof. Dr. 
Baharçiçek, amaçlarının 
Engelli bireyleri kültürel 
ve sanatsal etkinlikler ile 
sosyal hayatın her alanında 
görünür hale getirmek 
olduğunu söyledi. Etkinlik 
İnönü Üniversitesi Vakfı Özel 
Eğitim ve Rehabilitasyon 
Merkezi öğrencileri ile Down 
Sendromlular Derneğine 
bağlı engelli çocukların şiir, 
türkü ve halk oyunları ile 
sona erdi.

Haber: Habibe Ödemiş - Faruk 
Küçük - Eren Sakallı

“Bir Kapak Bir Umut” 
projesine 2019 yaz aylarında 
şahsî olarak başladığını 
ifade eden Hemşirelik 
Fakültesi 3. Sınıf Öğrencisi 
Cansel Erol ilk tekerlekli 
sandalyeyi Akçadağ’da 
yaşayan 10 yaşındaki küçük 
bir çocuğa verdiklerini 
belirtti. Projenin böylece 
büyüdüğünü vurgulayan 
Erol, ikinci sandalyeyi 
verdikten sonra 2 Aralık’ta 
5 sandalyeyi dağıttıklarını 
söyledi. Bu 5 sandalyenin ikisi 
çocuk, üçü yetişkin 5 kişiye 
dağıttıklarını vurgulayan 
Erol, kapakları toplamak 
için öğrenci yemekhanesinin 
haricinde sosyal medyadan 
da kampanyaya destek 

istediklerini söyledi. 
Kendi evinin balkonunda 
biriktirdikleri kapakları 
Malatya’da anlaştıkları bir 
geri dönüşüm fabrikasına 
kilo hesabı sattıklarını ifade 
eden Cansel Erol, kapakları 
fabrikaya teslim ettiklerine 
dair makbuzları sosyal medya 
hesaplarından paylaştıklarını 
böylece destek verenlerin 
güvenini kazandıklarını 
belirtti.
“Projemizi Geliştirmek 
İstiyoruz”
Erol: “Şimdiye kadar toplam 
7 sandalye verdik. Bunu gün 
geçtikçe ekip arkadaşlarımızla 
beraber daha da fazla arttırmak 
istiyoruz. Daha fazla hastaya 
ulaşmak istiyoruz çünkü 
çevremizde yardıma muhtaç 
birçok engelli kardeşimiz 
var. Bunları görmezden 
gelmek yerine onlarla beraber 
olmak onların gözlerindeki 
umudu, mutluluğu görmek 
bize yetiyor. Bu da bizi 
durdurmayacak sanırım bu 
şekilde ilerleyeceğiz. Herkesin 
desteğini bekliyoruz.” dedi 
ve son olarak projeye destek 

veren Hemşirelik Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Rukuye 
Aylaz’a ve Sağlık Kültür 
ve Spor Dairesi Başkanı 
Ömer Çelik’e teşekkürlerini 
iletti. “Bir Kapak Bir Umut” 
projesine destek veren ve 
projeyle ilgili düşüncelerini 
açıklayan Sağlık Kültür ve 
Spor Dairesi Başkanı Ömer 
Çelik ise “Fikir tamamen 
öğrencilerimize aitti.  Proje 
bizim hoşumuza gidiyor ve 
bu bir sosyal sorumluluk 
projesidir. Öğrencilerimizin 
heyecanını arttırmak adına 
imkânlar çerçevesinde 
kendilerine izin verdik. 
Öğrenci arkadaşlarımız da 
sağ olsunlar duyarlıydılar. 
Yemek yedikten sonra şişenin 
kapağını ayırarak yardımcı 
oldular. Güzel bir proje ve biz 
projeye elimizden geldiğince 
destek olduk, öğrencilerimize 
araç tahsil ettik. Biz de bu 
projenin bir parçası olduğumuz 
için kendimizi mutlu 
hissediyoruz.” dedi.

Haber: Gönül Bilek, Rukiye 
Çaygeç, Nisa Öztuna
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İnönü Üniversitesi Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezi’nde Engelsiz İnönü 
Koordinatörlüğü tarafından “3 Aralık Dünya Engelliler Günü” programı 
düzenlendi.

Hemşirelik Fakültesi öğrencisi Cansel Erol öncülüğünde İnönü Üniversitesi 
Öğrenci Yemekhanesinden toplanan mavi su şişesi kapakları tekerlekli 
sandalyeye dönüştü. “Bir Kapak Bir Umut” ismini alan sosyal sorumluluk 
projesi kapsamında toplam 7 kişiye tekerlekli sandalye hediye edildi.  

İnönü Üniversitesi İletişim Fakültesi Uygulama 
Birimi olan Radyo Kampüs, radyo programcısı 
olarak yetiştirilmek üzere başvuruda bulunan 180 
aday arasından 36 yeni sesini seçti.

İnönü Üniversitesi Türkçe Öğretimi Uygulama 
ve Araştırma Merkezi (TÖMER) öğrencileri, 
BtcTurk Yeni Malatyaspor – Keçiörengücü arasında 
oynanan Ziraat Türkiye Kupası 5’inci tur maçı 
için Yeni Malatya Stadı’na giderek Malatyaspor’a 
destek verdi.

3 Aralık Dünya Engelliler 
Günü Etkinliği 

Mavi Kapaklar Tekerlekli 
Sandalyelere Dönüşüyor

Radyo Kampüs 
Yeni Seslerini 

Seçti

TÖMER Öğrencileri 
Türkçeyi Sahada Öğreniyor

Yapılan seçmelerle ilgili konuşan Radyo Kampüs Genel 
Koordinatörü Dr. Öğr. Üyesi Vefalı Enserov “İletişim Fakültesi 
uygulama birimi olan Radyo Kampüs’ün, öğrencilerin 
yetişmesinde daha verimli hale gelebilmesi için geçen 
seneden itibaren başlattığımız bu geleneği, bu eğitim-öğretim 
yılında da devam ettirmeyi zaruri gördük ve dolayısıyla yeni 

bir ilanla başvurular aldık. İnönü Üniversitesi personelleri 
de dâhil olmak üzere çoğunluğunu öğrencilerin oluşturduğu 
toplamda 180 aday başvuruda bulundu. Başvuranlar arasında 
İletişim Fakültesi öğrencilerinin yanı sıra diğer fakültelerden 
de öğrenciler vardı. Adaylar arasından radyo programcısı 
olarak yetiştirilmek üzere mülakat yoluyla 36 kişi seçtik. 
Gönül isterdi ki, başvuran bütün adayları Radyo Kampüs 
ailesine katalım ama maalesef şartlar buna elvermemektedir. 
Bu yüzden de adaylar arasında en doğru seçimi yapabilmek 
için mülakat gün ve saatlerini uzun tutmaya çalıştık.” dedi. 5 
gün süren mülakatlar Radyo-Televizyon ve Sinema bölümü 
öğretim üyeleri Dr. Öğr. Üyesi Vefalı Enserov, Dr. Öğr. Üyesi 
Bahar Öztürk ve Dr. Öğr. Üyesi Beyler Yetkiner tarafından 
gerçekleştirildi. 

Haber: Melisa İnce, Şüheda Kaçmaz

Karşılaşma öncesi taraftar gruplarıyla bir araya gelen 
yabancı uyruklu misafir öğrenciler, öğrendikleri bestelerle 
müsabaka sonunda Malatyaspor’un galibiyetini kutladı. 
Türkçe dil eğitimi verilen öğrencilerin sosyal, sanatsal ve 
sportif etkinliklere katılarak Türkçeyi daha iyi öğrenmelerini 
sağlamak istediklerini belirten İnönü–TÖMER Müdürü 
Prof. Dr. İlhan Erdem: “Biz sadece sınıflarımızda değil, 
üniversitemizin ve Malatya’mızın geniş imkânları dâhilinde 
öğrencilerimizi sosyal, kültürel ve sportif etkinliklere de dâhil 
ederek yaşayan Türkçeyi öğrenmelerini daha da kolay kılmaya 
çalışıyoruz.” dedi. Erdem, TÖMER olarak üniversite içinde 
ve dışında düzenlenecek yeni etkinliklere katılacaklarını bu 
sayede yabancı uyruklu misafir öğrencilerin dil eğitimlerine 
katkı vermeyi sürdüreceklerini sözlerine ekledi.
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Âşık Veysel Konseri

İnönü Üniversitesi Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezinde, Güzel Sanatlar ve Tasarım Fakültesi öğrencileri tarafından Âşık Veysel Konseri 
düzenlendi.
Konsere Malatya 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Vekili Mehmet Çolak, 
Malatya Emniyet Müdürü 
Ercan Dağdeviren, İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, Rektör 
Danışmanı Dr. Öğr. Üyesi 
Cemal Koyunoğlu, Güzel 
Sanatlar Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Bülent Yılmaz, 

İktisadi ve İdari Bilimler 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Recep Karabulut, İletişim 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 
Mehmet Önal, Sağlık Kültür 
ve Spor Dairesi Başkanı 
Ömer Çelik, akademik 
ve idari personelin yanı 
sıra öğrenciler katıldı. 
Âşık Veysel Konserinin 
şefliğini İnönü Üniversitesi 

Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Murat Bulgan 
yaptı. Konserde, Güzel 
Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi öğrencileri 
tarafından Aşık Veysel’in 
besteleri seslendirildi. 
Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi öğrencilerinin 
düzenlediği konser 

için 3 aylık bir çalışma 
yaptıklarını, güçlü bir alt 
yapıları olduğunu yine de 
çok meşakkatli bir süreç 
ile karşılaştıklarını belirten  
Doç. Dr. Murat Bulgan, 
“Âşık Veysel söz konusu 
olduğu için böylesine yoğun 
bir ilgi bekliyorduk, biz bu 
konseri öğrencilerimizle 
beraber başardık. Böyle 

konserlerin devamının 
gelmesini isteriz.” dedi. 
Konser İnönü Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Ahmet 
Kızılay tarafından yapılan 
çiçek takdimi ile sona erdi.

Haber: Nazime Aslı Çavlan 
Recep Çalışkan, Yusuf Tanrıverdi

Neşet Ertaş Türküleri Konserine 
Yoğun İlgi

Gençlik Orkestrası tarafından hazırlanan ve şefliğini Devlet Konservatuarı Öğretim 
Görevlisi Hayri Akbudak’ın yaptığı Neşet Ertaş Türküleri Konseri Turgut Özal 
Kongre ve Kültür Merkezi’nde gerçekleştirildi.
Devlet Konservatuarı, 
Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi, Eğitim Fakültesi 
Müzik Öğretmenliği 
Bölümü Öğretim Üyeleri 
ve öğrencilerinden oluşan 
Gençlik Orkestrası’nın 
hazırladığı Neşet Ertaş 
Türküleri Konserine; İnönü 
Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Ahmet Kızılay, Malatya 
Cumhuriyet Başsavcısı 
Muhammet Savran, Malatya 
Büyükşehir Belediyesi 
Başkan Vekili Selim Pilten, 
İl Jandarma Alay Komutanı 
Albay Necmi İnce ve eşi 
Songül İnce, İl Emniyet 

Müdürü Ercan Dağdeviren, 
Rektör Yardımcısı Prof. 
Dr. Nusret Akpolat, Rektör 
Danışmanı Dr. Öğr. Üyesi 
Cemal Koyunoğlu, Güzel 
Sanatlar ve Tasarım Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Bülent 
Yılmaz, İletişim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. Mehmet 
Önal, akademik ve idari 
personel ile çok sayıda 
öğrenci katıldı. Neşet Ertaş 
Türküleri konserinde Gençlik 
Orkestrası Korosu tarafından 
“Neredesin Sen”, “Ah 
Yalan Dünya”, “Karadır Şu 
Bahtım” gibi merhum sanatçı 
Neşet Ertaş ile özdeşleşmiş 

eserler seslendirildi.  İl 
Emniyet Müdürü Ercan 
Dağdeviren, Neşet Ertaş’ın 
ölümünün ardından kaleme 
aldığı “Büyük Ozan Neşet 
Ertaş’a” isimli şiirini okudu. 
Konser bitiminde İl Emniyet 
Müdürü Ercan Dağdeviren, 
bir polis memuru tarafından 
yapılan Neşet Ertaş portresini 
Şef Hayri Akbudak’a hediye 
etti ve Rektör Prof. Dr. 
Ahmet Kızılay ile birlikte 
Gençlik Orkestrası ve 
Korosuna çiçek verdi. 

Haber: Rukiye Taşkın

Ali Ufkî Bey ve Sultan 
Bestekârlar Konseri

İnönü Üniversitesi Devlet Konservatuarı ve Tokat Gaziosmanpaşa Üniversitesi 
Devlet Konservatuarı tarafından “Ali Ufki Bey ve Sultan Bestekarlar” konseri 
düzenlendi.
Konsere İnönü Üniversitesi 
Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Bülent Yılmaz, Tokat 
Gaziosmanpaşa Üniversitesi 
Devlet Konservatuarından 
Dr. Öğr. Üyesi Banu 
Geboloğlu Devlet 
Konservatuarı Müdürü Doç. 

Dr. Ünal İmik, akademik 
personel ile öğrenciler 
katıldı. Konserde Ali Ufkî 
Bey’in bestelediği ilahilerin 
yanı sıra III. Selim, Sultan 
Abdulaziz, VI. Mehmet, 
II. Mahmut, IV. Murat, 
Sultan Mahmut ve Gevheri 
Osmanoğlu tarafından 

bestelenmiş eserler 
seslendirildi. Düzenlenen 
konserin solistliğini Dr. 
Öğr. Üyesi Banu Geboloğlu 
yaparken, klasik kemençede 
Öğr. Gör. Cevahir Korhan 
Işıldak, udda Öğr. Gör. Aziz 
Destegül, neyde Arş. Gör. 
Bora Kanar, kanunda ise 

Yüksek Lisans Öğrencisi 
Funda Keklik Kal yer aldı. Haber: İkra Erkuş,

Meral Çal
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Türk Sanat Müziği Konseri

İnönü Üniversitesi Güzel Sanatlar ve Tasarım Fakültesi tarafından düzenlenen Türk Sanat Müziği Konseri, Turgut Özal Kongre ve Kültür 
Merkezinde gerçekleştirildi. Şefliğini  Öğr. Gör. Mehmet Zeki Giray’ın yaptığı konserde, Arş. Gör. Orçun Akgün ve Emine Aslan Duman sahne 
aldı.
İki bölüm şeklinde 
gerçekleştirilen konserin ilk 
bölümünde ikili tarafından 
içinde “Biraz Kül Biraz 
Duman”, “Kaderimde Hep 
Güzeli Aradım”, “Gül 
Yüzünde Güller Solsa”, “Ne 

Olursun Güzelim Sevsen 
Beni” isimli eserlerin de 
bulunduğu toplam 13 eser 
seslendirildi. Konserin ikinci 
bölümünde seslendirilen ve 
içlerinde “Ayrılık Ümitlerin 
Ötesinde”, “Göz Yaşımda 

Saklısın”, “Aynı Çatı 
Altında” ve “Adalardan Bir 
Yar Gelir” gibi eserlerin de 
bulunduğu toplamda 11 eser 
dinleyiciler tarafından büyük 
alkış aldı. Konser bitiminde 
Orçun Akgün orkestra 

ekibine teşekkür etti. Emine 
Aslan Duman, Orçun 
Akgün ve orkestra ekibine 
Eğitim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. İlhan Erdem ve 
Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi Dekanı Prof. Dr. 

Bülent Yılmaz tarafından 
çiçek takdim edildi.

Haber: Rukiye Taşkın,
Elif Çelik

Türkülerin Dilinden Hikâyeler
İnönü Üniversitesi Güzel Sanatlar ve Tasarım Fakültesi Müzikoloji Anabilim Dalı Başkanı Doç. Dr. Derya Karaburun Doğan ve Müzik 
Bilimleri Bölümü Başkan Yardımcısı Öğr. Gör. Orçun Akgün tarafından “Hikâyeleriyle Malatya Türküleri Konseri” Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi Konferans Salonu’nda düzenlendi.

Konsere Malatya İl Emniyet 
Müdürü Ercan Dağdeviren, 
Rektör Yard. Prof. Dr. 
Abdulkadir Baharçiçek, 
Güzel Sanatlar ve Tasarım 
Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Bülent Yılmaz’ın yanı 
sıra akademik personel ile 
öğrenciler katıldı. Türkü 
hikâyelerinin Doç. Dr. Derya 
Karaburun Doğan tarafından 
okunduğu konserde Güzel 

Sanatlar ve Tasarım Fakültesi 
Orkestrası ve Korosu 
tarafından “Çıktım Dağların 
Başına”, “Eyvanına Vardım”, 
“Kime Kin Ettin De”  gibi 
Malatya yöresine ait hikâyesi 
bilinen 13 eser seslendirildi. 
Konser sonunda orkestra 
ekibi protokol tarafından 
tebrik edildi.  

Haber: Rukiye Taşkın

“Deyimler Konuşuyor Tiyatrosu”
İnönü Üniversitesi Hoca Ahmet Yesevi Konferans Salonu’nda   “Deyimler 
Konuşuyor  Tiyatrosu”  gerçekleştirildi.
İnönü Üniversitesi Hoca Ahmet Yesevi 
Konferans Salonunda Türkçe Topluluğu 
tarafından Deyimler Konuşuyor Tiyatro 
gösterisi yapıldı. Etkinliğe Eğitim Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. İlhan Erdem, Türkçe 
Eğitimi Ana Bilim Dalı Başkanı Prof. Dr. 
Hasan Kavruk, Eğitim Programları ve 
Öğretim Ana Bilim Dalı Başkanı Ahmet 
Kara, Prof. Dr. Songül Taş, Dr. Öğr. Üyesi 
Salim Durukoğlu, Türkçe Eğitim Bölümü 
Araştırma Görevlisi Tuğrul Gökmen Şahin 
ve öğrenciler katıldı. Türkçe  Eğitimi 
Bölümü Araştırma Görevlisi Tuğrul 
Gökmen Şahin’in  kaleme aldığı  ve 

genel  sanat yönetmenliğini  üstlendiği 
oyunun yönetmenliğini 
bölümün  öğrencileri  Nurettin 
Cintemir,  Said Taşkın,  Sevcan Öztürk  ve 
Sümeyha Kaya üstlendi.   Oyuna 
başlamadan önce  Mustafa 
Kemal  Atatürk’ün  tiyatro ile ilgili bir 
anısından bahsedildi ve  Atatürk’ün 
sanata ve sanatçıya değer verdiği, Türk 
tiyatrosunun   gelişmesi için elinden geleni 
yapmış olduğu vurgulandı. 

Haber: Habibe Culum
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Şiir Dinletisi Düzenlendi
İnönü Üniversitesi Turgut Özal Kongre ve Kültür Merkezi’nde İnönü Tıp Kültür Sanat Topluluğu (İTKS) tarafından Hasan Ali Toptaş’ın 
”Yalnızlıklar” kitabından derlenen şiirin okunduğu şiir dinletisi gerçekleştirildi. 

İnönü Üniversitesinde
Şiir Şöleni

İnönü Üniversitesi Hoca Ahmet Yesevi Konferans Salonu’nda Türkçe Topluluğu 
tarafından “Türkçem Benim Ses Bayrağım” adlı şiir şöleni düzenlendi.

Etkinliğe, Rektör Danışmanı 
ve Eğitim Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. İlhan Erdem, 
Eğitim Fakültesi Sınıf 
Eğitimi Anabilim Dalı 
Başkanı Doç. Dr. Hasan 
Aydemir, Türkçe Bölümü 
Öğretim Üyeleri Prof. 
Dr. Nesrin Sis, Dr. Öğr. 
Üyesi Salim Durukoğlu, 
Türkçe Eğitimi Bölümü 
Öğretim Elemanı ve Türkçe 
Topluluğu Akademik 
Danışmanı Arş. Gör. Tuğrul 

Gökmen Şahin, Türkçe 
Topluluğu Başkanı Burak 
Ercan ve öğrenciler katıldı.
 “Sakarya Türküsü”, 
“Şaşırdım Kaldım İşte”, 
“Zindandan Mehmed’e 
Mektup”, “Hasretinden 
Prangalar Eskittim”, 
“Zulmü Alkışlayamam”, 
“Unutamıyorum”, “Bayrak”, 
“Ey Aşk”, “Etme”, 
“Kahramanlık”, “Yalnız 
Bile Değilim”, “Beşeri 
Hoyrat”, “Anlatamıyorum”, 

“Çanakkale Şehitlerine”, 
“Ben Anadoluyum” isimli 
şiirlerin öğrenciler tarafından 
okunduğu etkinlik, Ayşegül 
Beşirik’in “Ayrılık”, “Beyaz 
Giyme Toz Olur”, “Mağusa 
Limanı” adlı türküleri 
okumasının ardından sona 
erdi.

Haber: Elif Tilbaç – Marah 
Süleyman – Tayfur Kavurga

Satranç Kupaları 
Sahiplerini Buldu

İnönü Üniversitesi Satranç Topluluğu tarafından 52 
yarışmacının katıldığı “Üniversite Geneli 
Satranç Turnuvası”  düzenlendi.  Final maçı 26 
Aralık’ta yapılan turnuvanın birincisi Alican Alkaş 
oldu.
Yarışmada dereceye giren sporculara madalyaları ve 
ödülleri İnönü Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. 
Nusret Akpolat  ve Sağlık Kültür ve Spor Daire Başkanı 
Ömer Çelik’in katılımlarıyla takdim edildi. 
Dereceye giren satranç sporcuları, birinci Alican Alkaş 
ikinci Halil İbrahim Kalkan, üçüncü Emrullah Cankurt 
oldu.

Etkinliğe Topluluk 
Danışmanı Prof. Dr. Abdul-
lah Karaer, Dr. Öğr. Üyesi 
Senem Arda Düz, Doç. Dr. 
Görkem Tuncay, Toplu-
luk Başkanı İsmet Alperen 
Ağaoğlu, akademik personel 
ve öğrenciler katıldı. Pro-
gramın açılış konuşmasını 
yapan İTKS Edebiyat Birimi 
Başkanı Sena Zeynep Eroğ-
lu, herkesin içinde bir yalnı-
zlık taşıdığını belirterek şun-
ları söyledi: “Her birimiz bir 
yalnızlık taşıyoruz içimizde. 
Yürüdüğümüzde, derste, 
dostlarımızlayken, ailem-
izleyken ve hatta uyudu-
ğumuzda bile bir yalnızlık 
taşıyoruz yanımızda ve 
içimizde. Şimdi bildiğimiz, 
bilmediğimiz bu yalnızlıkları 

başkaları dile getirecek 
ve başka bir sesten kendi 
sesimizi duyacağız. Bu ke-
limeler, bizim kelimelerim-
izdir. Sanki bu yalnızlıklar, 
bizim yalnızlıklarımızdır.” 
Şiir dinletisinde Hasan 
Ali Toptaş’ın Yalnı-
zlıklar kitabından derlenen 
‘Yalnızlıklar’ şiiri okundu. 
Yalnızlıklar şiiri, İnönü Tıp 
Kültür Sanat Topluluğu üye-
lerinden Sena Zeynep Eroğ-
lu, Hatice Altunkaya, Tolga 
Kalkan, Hatice Ebrar Özen, 
Ahmet Polat, Gülben Polat, 
Oğuzhan Turaç, Meryem 
Nur Kaya ve Hilal Yıldırım 
tarafından okundu.
 

Haber: Mehmet Tevfik Cibiceli
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“Sosyolojik Açıdan Kadına 
Şiddet Sorunsalı” Konuşuldu

İnönü üniversitesi Hoca Ahmet Yesevi Konferans Salonu’nda “Sosyolojik Açıdan Kadına Şiddete Hayır” paneli düzenlendi.

Panele, Dr. Neslihan 
Durak, Prof. Dr. H. Bayram 
Kaçamazoğlu, Prof. Dr. 
Ünal Şentürk, Doç. Dr. 
Vehbi Bayhan, Dr. Öğretim 
Üyesi Mustafa Solmaz, Dr. 
Öğretim Üyesi Handan Belli 
ve panelistler Süleyman 
Topaloğlu, Eda Güzel, Hacer 
Ayyüce Güler, Muhammet 
Uğur Karaoğlan, Toplumsal 
Cinsiyet Araştırmaları 
Topluluğu Başkanı Gülhan 
Bedir katıldı. Prof Dr. Vehbi 
Bayhan medyanın bir şiddet 
sarmalı içerisinde olduğunu 
belirtti ve “Dışarıdan 
gelen birisi ülkemiz 
toplumunun sosyolojisi 
ile ilgili genel anlamda bir 
kanıda bulunabilir. Tüm 
televizyonlarda, sabah 
programlarında kriminal, 
suç ve şiddetle ilgili bir sürü 

program izliyor Türkler. 
Kadınlar başta olmak 
üzere ülkemiz halkı bu tarz 
programları izliyor. Akşam 
haberlerinde Türkiye de o 
gün ki şiddet olayları haber 
olarak sunuluyor.” dedi. 
Özellikle dizilerde, kadına 
yönelik şiddet eylemleri 
olduğunu vurgulayan 
Bayhan “Dışarıdan gelen 
bir sosyolog Türklerin 
şiddete meyilli olduğunu 
düşünebilir”. diyerek 
dizilerin toplumu yansıtıcı 
bir tarafı olduğunu belirtti. 
Vehbi Bayhan konuşmasını 
şöyle tamamladı: 
“2018 yılında toplamda 120 
kadın kocası ya da sevgilisi 
tarafından öldürülmekle 
birlikte, 2019 senesinin 
başından beri 138 kadın eşi 
ya da sevgilisi tarafından 

öldürüldü. Cinayete 
kurban giden kadınların 
yüzde yetmişi kocaları 
tarafından öldürülüyor.” 
Panelist Muhammet uğur 
Karaoğlan şiddetin bireysel 
ve toplumsal bir olgu 
olduğunu belirtti. Karaoğlan, 
fiziksel, cinsel, psikolojik, 
ekonomik, toplumsal 
ilişkileri sınırlandırıcı şiddet 
olmak üzere beş temel şiddet 
türü olduğunu vurguladı. 
Süleyman Topaloğlu 
ise:  ‘’Biyolojik anlamda 
erkeklik hormonlarının 
şiddet davranışını etkilediği 
belirlenmiştir. Benzer şekilde 
patolojik düzeyde psikolojik 
rahatsızlıkların şiddet 
davranışını etkilediğini 
bildiriyorlar. Şüphesiz 
bunlar doğru tespitler 
ancak, cinsiyet olarak erkek 

doğan her bireyin şiddet 
davranışı göstermemesi, ya 
da kadına yönelik şiddet 
uygulayan erkeklerin sadece 
yüzde onunda patolojik 
düzeydeki psikolojik 
rahatsızlığın saptanması, 
bize ne sebebin biyolojik 
ve psikolojik olmaktan 
öteye, sosyolojik ve realite 
olduğunu gösteriyor. Başka 
bir ifadeyle kadına yönelik 
şiddet davranışı gösteren 
erkeklerin sadece psikolojik 
durumuna, haleti ruhiyesine 
bakılması yanıltıcıdır.’’ 
diyerek kadına yönelik 
şiddetin temellerini anlattı. 
Hacer Ayyüce Güler 
konuşmasında Stockholm 
sendromundan bahsetti 
ve konuşmasına şöyle 
devam etti: “Dış dünyadan 
tamamen soyutlanan kadın, 

ihtiyaçları için kendisine 
baskı yapan kişiye bağımlı 
hisseder, Stockholm 
sendromu saldırganla 
özdeşleşmeye yatkınlık 
yaratan durumlar ortaya 
çıkartır.  Bu durumlar hayati 
tehlikelik, dış dünyadan 
soyutlanmışlık, bulunduğu 
ortamdan kaçamaz hale 
gelmek , saldırganın ara 
sıra arkadaşça ve yakın 
davranması gibi durumlardır. 
Bu gibi durumlar kadının 
kendisine baskı ve şiddet 
uygulayan kişilere karşı 
bağımlı hale gelmesiyle 
Stokholm sendromunu 
ortaya çıkartır’’.
Bir diğer panelist Eda 
Güzel ise Türk toplumunda 
kullanılan kadına şiddeti 
etkileyebilecek deyim ve 
söz öbeklerinden bahsederek 
şöyle konuştu: “ ‘Kızını 
dövmeyen dizini döver’, 
‘kadının sırtından sopayı, 
karnından sıpayı eksik 
etmeyeceksin’, ‘beyaz 
gelinliğinle çıktığın eve 
ancak kefeninle dönersin’, 
‘kocandır döver de, sever 
de’, ‘iyi günde kocandı da 
şimdi ne oldu?’, ‘dayak 
cennetten çıkmadır’. Bu 
tür söylem ve anlayışlar 
şiddetin toplumsal olduğunu 
göstermektedir. Böylece 
sosyokültürel yapının 
ürettiği bireylerde şiddete 
eğilim oluşmaktadır.” 
Panelin sonunda 
katılımcılara plaket takdim 
edildi. 

Haber: Melisa İnce, Berat 
Kartal, Atacan Kılıç

 info@protechmatbaa.com
 +90 505 262 39 42  
 +90 422 502 03 30
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Küçük bir ışık kaynağı sayesinde çıplak 
gözle tüm detaylarını görebildiğiniz bir 
ortamın fotoğrafını çekmek istediğinizde 
sadece o ışık kaynağını belli belirsiz 
çekebiliyorsunuz. Daha iyisini çekebilmek 
için özel ayarlara ihtiyacınız var.
Yaklaşık olarak 180 derecelik bir açıya ve 
576 megapiksel çözünürlüğe sahip olan, 
diyafram aralığı f/2.8 - f/11, perde hızı 1/30 
- 1/125 olan hiç üretilememiş bir fotoğraf 
makinesi gibidir İNSAN GÖZÜ...
 O da tıpkı fotoğraf makinesi gibi 
görüntüleri kaydeder. İnsanoğlu da 
beceriksiz bir fotoğrafçı çırağı gibi 
kaydedilenlerin birçoğunu siler. Yedekte 
sadece önemsedikleri kalır.
TAVSİYEMDİR...
Önemsediklerinizi sadece beyninizin 
belleğine değil, kalbinizin beleğine de 
kaydedin. Beyin unutuyor... Gerçekten! Ben 
şahidim. Ama kalp? Asla unutmuyor...

DERYA ARAL

KÜÇÜK BİR TAVSİYE

Aral ık  2019-Ocak 2020 
Sayı:  52


